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EKSJÖ TINGSRÄTT DOM
2019-12-23
meddelad i
Eksjö

Mål nr: B 1465-19

Postadress
Box 230
575 23 Eksjö

Besöksadress
Sofieholmsgatan 7

Telefon
0381-384 00
E-post: eksjo.tingsratt@dom.se
www.eksjotingsratt.domstol.se

Telefax Expeditionstid
måndag - fredag
08:00-16:00

PARTER (Antal tilltalade: 1)

Tilltalad
Salim Mustafa, 19910564-1253
Frihetsberövande: Häktad
c/o Amanik Makhlouf
Ramels väg 147
213 69 Malmö
Medborgare i Statslös

Offentlig försvarare:
Advokat Christian Berntö
Berntö Advokatbyrå AB
Box 305
573 24 Tranås

Åklagare
Kammaråklagare Kristoffer Clausen och Petra Schöniger
Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Jönköping
Box 73
551 12 Jönköping

Målsägande
1. Aland Abdulnoor

Sekretess, se Partsbilaga sekretess

Ombud och målsägandebiträde:
Advokat Andreas Grudemo
Advokatfirman Erfors & Blomkvist AB
Västra Storgatan 1
553 15 Jönköping

2. Aleen Abdulnoor
Sekretess, se Partsbilaga sekretess

Ombud och målsägandebiträde:
Advokat Andreas Grudemo
Advokatfirman Erfors & Blomkvist AB
Västra Storgatan 1
553 15 Jönköping
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3. Tenya Ismail
Sekretess, se Partsbilaga sekretess

Ombud och målsägandebiträde:
Advokat Andreas Grudemo
Advokatfirman Erfors & Blomkvist AB
Västra Storgatan 1
553 15 Jönköping

___________________________________

DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
1. Försök till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 1 § brottsbalken

2019-08-15 (2 tillfällen)
2. Misshandel, 3 kap 5 § brottsbalken

2019-07-27 -- 2019-07-28
3. Grov misshandel, 3 kap 6 § 1 st brottsbalken

2019-08-15
4. Olovlig identitetsanvändning, 4 kap 6 b § brottsbalken

2019-07-26 -- 2019-08-14
5. Våldtäkt, 6 kap 1 § 1 st 1 men och 3 men 1 p brottsbalken

2019-08-15
6. Stöld, 8 kap 1 § brottsbalken

2019-07-27 -- 2019-07-28

Påföljd m.m.
Fängelse på livstid

Utvisning
Den tilltalade utvisas ur Sverige enligt 8 a kap 1 § utlänningslagen (2005:716) och förbjuds
att återvända hit. Överträdelse av förbudet kan medföra fängelse i högst 1 år.

Skadestånd
1. Salim Mustafa ska betala skadestånd till Tenya Ismail med 215 000 kr jämte ränta på

beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 15 augusti 2019 till dess betalning
sker.

2. Salim Mustafa ska även betala skadestånd till Tenya Ismail med 2 400 kr jämte ränta på
beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 28 juli 2019 till dess betalning sker.

3. Salim Mustafa ska betala skadestånd till Aleen Payam Abdulnoor med 165 000 kr jämte
ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 15 augusti 2019 till dess
betalning sker.
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4. Salim Mustafa ska betala skadestånd till Aland Payam Abdulnoor med 75 000 kr jämte
ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 15 augusti 2019 till dess
betalning sker.

Förverkande och beslag
1. Beslaget av två stycken mobiltelefoner ska bestå tills domen vunnit laga kraft. Därefter

ska godset utlämnas till Salim Mustafa (Polismyndigheten Region Öst; beslagsliggare
2019-5000-BG86189, nr 2-3).

2. Beslaget av en axelremsväska, ett identitetskort, två mobiltelefoner, fyra USB-minnen,
en ring, sexton SIM-kort, ett par solglasögon, en powerbank och fem ramar till simkort
ska bestå tills domen vunnit laga kraft. Därefter ska godset utlämnas till Salim Mustafa
(Polismyndigheten Region Öst; beslagsliggare 2019-5000-BG86199, nr 1, nr 4-11, nr
15-25 och nr 30).

3. Beslaget av ett par kalsonger, en luvjacka, ett par jeans och ett par sandaler ska bestå
tills domen vunnit laga kraft. Därefter ska godset utlämnas till Salim Mustafa
(Polismyndigheten Region Öst; beslagsliggare 2019-5000-BG86205, nr 1-4).

4. Beslaget av en påse, ett linne, en T-shirt, två pekdatorer, en laddare, en bussbiljett och
ett kontantkort ska bestå tills domen vunnit laga kraft. Därefter ska godset utlämnas till
Salim Mustafa (Polismyndigheten Region Öst; beslagsliggare 2019-5000-BG86221, nr
1-8).

5. Beslaget av en morgonrock, ett skärp till morgonrock, en trasa, ett par trosor, en
känning, två tygbitar från klänning, en plasthandske och tre ringar ska bestå tills domen
vunnit laga kraft. Därefter ska godset utlämnas till målsägandena (Polismyndigheten
Region Öst; beslagsliggare 2019-5000-BG86250, nr 1-11).

6. Beslaget av ett USB-minne ska bestå tills domen vunnit laga kraft. Därefter ska godset
utlämnas till målsägandena (Polismyndigheten Region Öst; beslagsliggare 2019-5000-
BG86246, nr 1).

7. Beslaget av en klänning och ett par trosor ska bestå tills domen vunnit laga kraft.
Därefter ska godset utlämnas till målsägandena (Polismyndigheten Region Öst;
beslagsliggare 2019-5000-BG86298, nr 1-2).

8. Beslaget av ett linne, två par shorts och ett par kalsonger ska bestå tills domen vunnit
laga kraft. Därefter ska godset utlämnas till målsägandena (Polismyndigheten Region
Öst; beslagsliggare 2019-5000-BG86317, nr 1-4).

9. Beslaget av en tröja ska bestå tills domen vunnit laga kraft. Därefter ska godset
utlämnas till målsägandena (Polismyndigheten Region Öst; beslagsliggare 2019-5000-
BG86571, nr 3).

10. Beslaget av en dator ska bestå tills domen vunnit laga kraft. Därefter ska godset
utlämnas till målsägandena (Polismyndigheten Region Öst; beslagsliggare 2019-5000-
BG86574, nr 2).

11. Beslaget av en film ska bestå tills domen vunnit laga kraft. Därefter ska godset utlämnas
till målsägandena (Polismyndigheten Region Öst; beslagsliggare 2019-5000-BG86706,
nr 1).

12. Beslaget av ett lakan, ett påslakan, ett täcke, en madrass, en filt och ett par trosor ska
bestå tills domen vunnit laga kraft. Därefter ska godset utlämnas till målsägandena
(Polismyndigheten Region Öst; beslagsliggare 2019-5000-BG87962, nr 1-6).

13. Beslaget av två disktrasor, två resehandlingar, ett kvitto och en papperslapp ska bestå
tills domen vunnit laga kraft. Därefter ska godset utlämnas till målsägandena
(Polismyndigheten Region Öst; beslagsliggare 2019-5000-BG87966, nr 1-5).
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14. Beslaget av en övervakningsfilm ska bestå tills domen vunnit laga kraft. Därefter ska
godset utlämnas till målsägandena (Polismyndigheten Region Öst; beslagsliggare 2019-
5000-BG93641, nr 1).

15. Beslaget av en väska, två uttagskvitton, ett kvitto, nio inköpskvitton, sju biljetter och ett
diverse ska bestå tills domen vunnit laga kraft. Därefter ska godset utlämnas till
målsägandena (Polismyndigheten Region Öst; beslagsliggare 2019-5000-BG96684, nr
1-21).

16. Beslaget av övervakningsfilm ska bestå tills domen vunnit laga kraft.(Polismyndigheten
Region Öst; beslagsliggare 2019-5000-BG90840, nr 1).

17. Beslaget av övervakningsfilm ska bestå tills domen vunnit laga kraft.(Polismyndigheten
Region Öst; beslagsliggare 2019-5000-BG90844, nr 1).

18. Beslaget av ett USB-minne ska bestå tills domen vunnit laga kraft.(Polismyndigheten
Region Öst; beslagsliggare 2019-5000-BG91437, nr 1).

19. Beslaget av fyra stycken USB-minnen ska bestå tills domen vunnit laga
kraft.(Polismyndigheten Region Öst; beslagsliggare 2019-5000-BG94640, nr 1).

20. Beslaget av två stycken USB-minnen ska bestå tills domen vunnit laga
kraft.(Polismyndigheten Region Öst; beslagsliggare 2019-5000-BG97172, nr 1).

21. I beslag tagen iPhone 7 förklaras förverkad. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten
Region Öst; beslagsliggare 2019-5000-BG86189, nr 1).

Häktning m.m.
Salim Mustafa ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot
honom.

Sekretess
Sekretessen enligt 21 kap 1 § offentlighets- och sekretesslagen (2009:400) avseende
bilderna på sidorna 13-17, 28, 43, 51-52, 55-56, 58-59, 60, 62, 64, 85, 130-133, 141, 143,
145, 147-151, 178, 180-183, 224-226 och 241-243 i tingsrättens aktbilaga 49 som lagts fram
inom stängda dörrar i målet ska bestå.

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.

Ersättning
1. Christian Berntö får ersättning av staten med 322 143 kr. Av beloppet avser 162 840 kr

arbete, 65 560 kr tidsspillan, 29 314 kr utlägg och 64 429 kr mervärdesskatt.
2. Andreas Grudemo får ersättning av staten för arbete som målsägandebiträde med

244 926 kr. Av beloppet avser 118 680 kr arbete, 60 721 kr tidsspillan, 16 540 kr utlägg
och 48 985 kr mervärdesskatt.

3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdet.
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Övrigt
Avspärrningen av lägenheten med adressen Västerlånggatan 50B, Eksjö, ska bestå till dess
domen vinner laga kraft. Avspärrningen ska därefter hävas.

___________________________________
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SAMMANFATTNING AV TINGSRÄTTENS DOM 
 
Tingsrätten dömer Salim Mustafa till livstids fängelse för två fall av försök till 

mord, grov misshandel, våldtäkt, misshandel, stöld och olovlig identitets-

användning. Tingsrätten har bedömt att den bevisning som åklagarsidan har 

åberopat, såväl skriftlig som muntlig, styrker det åtal som åklagarna fört. När det 

gäller försök till mord och grov misshandel så anser tingsrätten att dessa handlingar 

begåtts med avsiktsuppsåt från Salim Mustafa sida. Målsägandena i målet tilldöms 

skadestånd och när det gäller påföljden för den samlade brottsligheten så anser 

tingsrätten att det utifrån samtliga föreliggande omständigheter föreligger 

skäl att döma Salim Mustafa till livstids fängelse. Tingsrätten väljer också att 

utvisa Salim Mustafa på livstid. Han ska till följd av domen kvarbli i häkte. 

 

YRKANDEN M.M. 

 

Åklagaren har yrkat och åberopat bevisning enligt bilaga 1-2.  

 

De tre målsägandena har yrkat skadestånd enligt bilaga 3. 

 

Salim Mustafa har förnekat samtliga åtalade gärningar. Han har motsatt sig att 

betala något skadestånd. Han har inte haft något att erinran mot de särskilda 

yrkandena förutom att han motsätter sig yrkandet avseende telefonen under 

åtalspunkten 3. Han har bestritt yrkandet om utvisning. 

 

UTREDNINGEN 

 

Salim Mustafa har inledningsvis angett att Tenya Ismail har undanhållit deras 

relation för myndigheterna. Detta på grund av ekonomiska skäl och att det har 

pågått ett vårdnadsmål om hennes barn.  Tenya Ismail har varit dödshotad av sin 

familj på grund av giftermålet med Salim Mustafa. Det var tre maskerade personer 

som trängde sig in i lägenheten i Eksjö, väckte dem och med kniv skadade Tenya 
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Ismail och barnen. Salim Mustafa försökte hjälpa Tenya Ismail, bland annat genom 

att se till så att sonen hade en telefon. Salim Mustafa har på uppmaning från Tenya 

Ismail lämnat lägenheten. Det är bara en spekulation att Salim Mustafa velat ha 

uppehållstillstånd. Salim Mustafa har hela tiden varit lojal mot Tenya Ismail. 

Händelsen i Malmö har sin upprinnelse i att Tenya Ismail inte ville att de sociala 

myndigheterna skulle veta att det fanns ett förhållande mellan henne och Salim 

Mustafa. Situationen i Malmö var iscensatt av Salim Mustafa och Tenya Ismail 

tillsammans. 

 

Åklagaren har gått igenom den skriftliga bevisningen varvid även inspelade förhör 

med Tenya Ismails barn Aland och Aleen spelats upp. 

 

Från förhören antecknar tingsrätten det som anges nedan. 

 

Inledande uppgifter från Tenya Ismail och närmare om händelsen misshandel den 

27-28 juli 2019 och stöld den 27-28 juli 2019. 

 

Hon ska försöka berätta, det är dock svårt på grund av traumat. Hon träffade Salim 

Mustafa i Vilhelmina på SFI, i början som vänner, han var en fin person. De bytte 

facebook adresser. De hade daglig kontakt via facebook under en månad. Hon 

gillade allt hos honom. Han sökte hennes kärlek och hon besvarade detta. De 

började dejta. Alla gillade Salim Mustafa som visade sin bästa sida. Under sex 

månaders tid var de tillsammans. Salim Mustafa visade då inget dåligt beteende alls. 

Hon flyttade närmare Vilhelmina. När tiden att lämna boendet närmade sig hade 

Salim Mustafa hittat en lägenhet till dem i Bruzaholm. Salim Mustafa träffade 

socialen och skulle ta på sig hela ansvaret. Hon litade på honom och skrev under. 

Han hade sitt jobb på en frisersalong. När de flyttade till lägenheten i Bruzaholm 

gjorde han saker som gjorde att hon skulle förstå att han hade betalt hyran. Salim 

Mustafa bodde inte där hela tiden, han hade sitt jobb att sköta. En vecka senare kom 

lägenhetsinnehavaren. Denne var väldigt arg. Salim Mustafa gick och gömde sig 
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bakom lägenheten. De var tvungna att flytta ut, hyran var inte betalt. Tenya Ismail 

frågade Salim Mustafa varför han ljög om hyran. Salim Mustafa försökte slå 

lägenhetsinnehavaren och gjorde också så. Tenya Ismail såg detta och beslöt sig för 

att avsluta relationen med Salim Mustafa. Salim Mustafa visade sig vara en inte 

snäll person. Salim Mustafa accepterade inte detta. Salim Mustafa följde efter dem. 

Hon kontaktade socialtjänsten och fick hjälp. De fick en hotellplats. Salim Mustafa 

fick inte vara med dem. Salim Mustafa förstod inte att hon inte ville vara med 

honom. Hon bodde på Abborravik. Salim Mustafa hittade henne och kom dit med 

sina saker. Tenya Ismail sa till honom att han inte fick vara där. Salim Mustafa ville 

inte lämna henne och barnen ifred. Hon skrev sms till kontaktpersonen på boendet 

om att Salim Mustafa inte fick vara där. Personalen skrev tillbaka och frågade om 

de skulle kontakta polis varvid Tenya Ismail sa ja. Hon själv tyckte det var bra. Hon 

sa till personalen att polisen inte skulle knacka på dörren för då skulle han avlägsna 

sig. Polisen kom och ringde på varvid Salim Mustafa gömde sig under sängen. Hon 

visade då polisen var han gömde sig. Polisen grep honom. Tenya Ismail blev flyttad 

till Nässjö men Salim Mustafa fortsatte att störa dem. Salim Mustafa ringde och 

ringde. Hon var så trött på honom. Hon sa att de kunde vara vänner. Hon var en natt 

i Nässjö. Det blev aktuellt med en ny bostad. Salim Mustafa fortsatte att ringa från 

minst tio olika nummer, även från fasta nummer. En kväll fick hon ett samtal från 

en obekant som sa att Salim Mustafa var väldigt sjuk, nära att dö, läkaren ville tala 

med henne. Det skulle skickas en bild. Hon blev ombedd att åka dit omgående. 

Hennes vän Ahmad hjälpte henne att ordna en bil. De åkte till sjukhuset. Salim 

Mustafas vän ringde hela tiden. När hon kom fram såg hon att det inte var något fel 

på Salim Mustafa som kom ut med en bukett blommor. Han kom och öppnade 

dörren (till en bil) och drog i hennes hand. Hon agerade lugnt då barnen var med 

henne. Hon ville inte följa med Salim Mustafa. Han drog in henne i en lång vit bil, 

barnen var kvar hos Ahmad.  Föraren av den vita bilen var Salim Mustafas vän. 

Tenya Ismail skrek i bilen, stanna bilen. Salim Mustafa slog henne på huvudet, 

varför vill du inte ha mig sa han, han nöp henne på benen. Hon hade en väska. Han 

tog ur hennes mobil, pengar, plånbok, och tog dem. Hon bad föraren stanna bilen. 
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Föraren stannade bilen, Ahmad körde bakom. Salim Mustafa höll henne hårt i 

handen/armen, Ahmad hjälpte henne ut ur bilen. Hon hade ont i huvudet efter 

slagen, hon svimmade av utanför bilen, hon var sedan i Ahmads bil. Hon och 

Ahmad försökte kontakta polisen, de skulle komma men de kom inte. De åkte då till 

polisen, hon berättade allt, Ahmad tolkade. Sedan åkte de tillbaka till Eksjö. Nästa 

dag polisanmälde hon allt. Tyvärr behövs det bevisning. Salim Mustafa fortsatte 

efteråt att ringa. Hon ville att Salim Mustafa skulle lämna tillbaka hennes saker, han  

nekade dock. Salim Mustafa är smart på att stjäla och ljuga. Salim Mustafa hade en 

elak och olustig plan. Hon letade efter en egen lägenhet. 

 

På ytterligare frågor från åklagaren har Tenya Ismail sagt: Salim Mustafa tog 

sakerna från henne, han öppnade hennes väska i bilen och tog dem; det var mobilen 

och pengarna, hon hade 2 400 kr om hon minns rätt. Hon befann sig i 

chocktillstånd, bilen var lång och Salim Mustafa satte sig framför henne på sina 

knän och hade sina händer och slog henne med båda händerna, han nöp henne alltså 

i benen också, det gjorde jättemycket ont, hon hade ont i huvudet under en vecka. 

Nypen var på låren, på smalbenen och på baksidan på låret. Hon visade skadorna 

(hos polisen) och de fotograferades. Sakerna fick hon sedan tillbaka. Salim 

Mustafas farbror i Malmö sa att grejerna fanns hos dem. Hon frågade vilka saker. 

Ahmad heter Salim Mustafas vän. Pengarna saknades men det andra fick hon 

tillbaka från denne Ahmad. Det var samma Ahmad som ringde och sa att Salim 

Mustafa var döende. Hon trodde först att även två ringar var borta. Hon fick tillbaka 

plånbok med vissa kort och mobilen, dock inga pengar och inget mer. De två 

ringarna visade sig senare vara i hennes väska, de tog han aldrig. Efter detta ville 

hon inte ha kontakt med Salim Mustafa. Han fortsatte dock. Hennes kontakter med 

Salim Mustafa har bara skett för att förmå Salim Mustafa att förstå att hon inte ville 

ha någon kontakt med honom. De bodde knappt en månad i Bruzaholm, kanske 

bara ett par veckor. I den lägenhet där allt sedan hände bodde de några dagar/en 

vecka. När Salim Mustafa sedan kom letade de efter ett hotell eller något. Salim 
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Mustafa visste då vart hon bodde, Salim Mustafa kände mannen i affären (som hade 

ordnat lägenheten).  

 

Frågor särskilt om olovlig identitetsanvändning den 26 juli – 14 augusti 2019 

 

Hon fick veta av en vän att en fem, sex konton hade öppnats i hennes namn. Från 

varje konto så skickades det vänförfrågningar. En vän från SFI frågade om vad som 

hänt, om alla de öppnade kontona. Även bilderna fanns med och var i omlopp. Alla 

på Instagram kunde se hennes bilder, det var inte privat. Han hade lagt in det i 

hennes namn och det var konstigt. Han hade publicerat en hel del bilder på henne 

och barnen. Hon ringde till Salim Mustafa och var arg på honom. Hon har sagt åt 

honom att han inte fick göra så. Han sa att han gjorde som han ville, han hotade 

med att hänga ut henne om hon inte gick tillbaka till honom. Det var ingen tvekan. 

Hon sa till att hon skulle anmäla honom. Hon anmälde honom till polisen och la 

fram bevis. Det finns kvar än idag på Facebook. Hon själv hade inga konton alls, 

han har öppnat konton i hennes namn. Hon själv använde namnet Alva Benjamin på 

sitt konto.  

 

Salim Mustafa har haft massor av telefoner, fyra - fem stycken, två Iphone 6, en 

guld och en rosa, en Samsung 5 A silver, en annan vit Samsung också samt en 

Nokia. Den rosa Iphone 6 köpte han till hennes dotter. En Iphone 7 (guld) skulle 

han fixa ett Apple ID på, han tog den till Malmö för att fixa detta men han lämnade 

aldrig tillbaka den, detta hände i Vilhelmina.  

 

Uppgifter om försök till mord och våldtäkt den 14-15 augusti 2019. 

 

Salim Mustafa accepterade att de skulle vara vänner. Hon önskar att myndigheterna 

kunde ta fram diskussionen från deras samtal den 14 augusti. Han lovade att skicka 

hennes mobiltelefoner till henne. Salim Mustafa sa att han saknade barnen mycket 

och de tyckte också om honom. Han sa att han hade presenter till barnen så hon och  
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barnen bestämde därför att de skulle åka till Jönköping. Även Salim Mustafa skulle 

komma dit. De skulle bara vara vänner. Hon åkte buss dit. Hon och barnen åt mat 

och glass. Salim Mustafa sa att han var på väg. Salim Mustafa hade sagt att han 

hade med sig presenter till barnen, det dröjde. De kunde inte stanna längre, men han 

bad dem stanna, han hade fått fel på bilen. Det var typ kl. 18-19. Salim Mustafa 

kom till stationen. Han hade ingen bil. Han sa att han glömt presenterna i bilen. De 

lekte och åt mat. Han sa att han skulle försöka checka in på ett hotell, de skulle fixa 

bilen. Han sa att han inte hittade något hotell i Jönköping så han tänkte försöka med 

Nässjö. Hon hade bokade biljetter till tåget hem. Salim Mustafa köpte en biljett och 

lite saker till barnen. De åkte tåg, Salim Mustafa var trevlig. I Nässjö sa han att han 

skulle kolla ett hotell. Han gick för att fråga om ett hotell. Han sa att det var fullt. 

Han skulle åka med till Eksjö för att checka in där på ett hotell. De åkte buss. Salim 

Mustafa satt själv på bussen, några säten fram. Salim Mustafa ringde till henne på 

bussen, de klev av i Eksjö. Hon var inte bekväm och gick med in på hotellet för att 

fråga, Salim Mustafa var väldigt förvirrad och orolig för att det skulle finnas ett 

rum. Hon trodde inte han hade pengar till ett hotellrum, tyvärr var det fullbokat 

enligt personalen. Han bönade och bad men hon sa att han inte kunde följa med dem 

hem. Salim Mustafa sa ”hur ska du kunna lämna mig ute i kylan”. Hon fick 

skuldkänslor, han lovade att han skulle lämna tidigt, han lovade att inte göra något 

fel. Hon hade glömt nyckeln till porten, hon ringde till lägenhetsinnehavaren. Salim 

Mustafa gick och gömde sig bakom trapphuset, hon blev förvånad. När lägenhets- 

innehavaren öppnade porten gick Salim Mustafa med in. Hon låste lägenhetsdörren 

inifrån. Hon tvättade barnen och de fick mat. De lekte ihop och satt framför TVn. 

De spelade lite, sedan la hon dem. Salim Mustafa var lugn. Han sa att han var 

jättehungrig. Hon sa att hon inte kunde ordna något, hittade han något fick han äta. 

De hade ju ätit ute. Han bad igen att hon skulle ordna något, hon fixade kyckling 

som han åt. Hon tog bort maten och sa att hon skulle lägga sig, han sa ok. Hon la sig 

på sängen med dottern. Salim Mustafa satte sig på soffan. Hon sa till Salim Mustafa 

att hon vill sova. Han sa att han ville ha henne, han ville inte förlora henne. Hon sa 

att hon inte ville vara med honom. Hon letade efter sin mobil. Det kändes att han 
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ville göra något fel. Salim Mustafa hade hennes mobil. De hade bara haft med sig 

sina personliga saker när de flyttade till lägenheten, allt var möblerat. 

Lägenhetsinnehavaren kan heta Obaida Khaled. Även innehavaren till den arabiska 

affären kände till att de bodde där. Denne hade ju ordnat fram lägenheten. Hennes 

som låg på en extra madrass på golvet. Barnen somnade. 

 

Salim Mustafa var tyst en liten stund. Han sa att han ville ligga med henne. Hon 

accepterade inte detta, han envisades. Han visste att hon var maktlös. Han la beslag 

på hennes mobil, han visste att hon inte kunde skrika med hänsyn till barnen. Hon 

ville inte ha sex men han accepterade inte detta. Han kom på henne, (rätteligen han 

satte sig på mig) hon försökte försvara sig men flickan var bredvid henne, hon 

kunde inte röra sig så mycket, inte skrika eller höja rösten. Hon ville inte väcka sina 

barn. Hon försökte försvara sig med sina händer men han var starkare, han tog av 

hennes trosor och förgrep sig på henne. Då kändes det att hon var väldigt maktlös, 

hon kunde inte försvara sig själv. 

 

Han satte sig i soffan, hon låg på rygg i sängen, han kom och satte sig på henne och 

försökte kyssa henne. Hon rörde sitt huvud åt sidorna för att försöka undvika detta,  

Han tog fast hennes händer, med sin fot drog han av henne trosan. Ni kan inte ana 

hur det kändes. Han förde in sin penis i henne, vaginalt. Han försökte med händerna 

därefter, han stoppade in fingrarna (rätteligen handen) i underlivet på henne det var 

väldigt rått, det kändes jättemycket ont. Han försökte stoppa sin penis i hennes mun. 

Hon försökte att undvika det, men han lyckades stoppa in den ändå. Det är svårt att 

förklara. När han tog ut sin penis ur hennes mun var det varmt och hans säd kom på 

hennes hals. Han släppte taget om henne. Han försökte slita sönder henne. Det är 

svårt att beskriva, hon hittar inga ord, det är en stor plåga. Efteråt gick han till 

badrummet och tog avstånd från henne. Hon var i chocktillstånd. 

 

Han kom tillbaka och satte sig i soffan på samma ställe. Det kändes att han gömde 

något under dynan i soffan. Hon visste inte var det var. Han sa något, kommer du 
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inte tillbaka till mig så kommer jag att tända eld på allt det här och även er.  Sedan 

sa han att han skojade. Han tog sedan struptag på henne. Hon ville inte skrika och 

väcka barnen, han tog fram en kniv han hade under kudden. Hon sa att han inte 

skulle göra det. Hon tog tag i hans armar och försökte skydda sig. Hon sa sluta lägg 

av. Han slog henne över halsen med kniven. Hon sa inget för att inte skrämma sina 

barn. Pojken vaknade. Salim Mustafa gick mot pojken och försökte slå honom. Hon 

tog tag i kniven för att han inte skulle slå pojken men han slog hänsynslöst till 

pojken. Vissa saker är svåra att nu minnas. Pojken försökte öppna dörren och gå ut 

och skrika. Salim Mustafa drog pojken tillbaka och slog pojken med kniven. Hon 

försökte stoppa det, hennes händer talar om skadorna. Han slog sedan dottern i  

köket, Tenya Ismail låg på golvet under elementet. Hon vaknade till, dottern var i 

köket låg under (rätteligen bredvid) hennes huvud och grät. Han såg att dottern 

skrek, han högg så starkt han kunde, hon hamnade på golvet. Han hade hennes 

mobil i handen. Hon låg och han satt framför och slog. Varför vill du inte ha mig sa 

han, snälla lämna oss i fred sa hon. Han sa: Jag ser dina inälvor, snart kommer du 

att dö, jag ska se när du dör. Hon blundade, dottern låg bredvid hennes huvud, 

pojken var i hallen. Hon slöt sina ögon och han trodde hon dog, hon hörde att han 

sprang mot pojken. Hon såg det inte men hon hörde. Salim Mustafa ville strypa 

pojken. Pojken låg där och Salim Mustafa försökte strypa pojken som blödde. Han 

fick inte nog av att hugga honom. Salim Mustafa försökte med kläder att strypa 

pojken, hon såg det inte men hörde mmm mmm. Salim Mustafa sa din mamma har 

dött det är slut med henne. Hon bad pojken ringa till ambulansen. Kanske kommer 

jag att tillbringa hela livet i fängelset på grund av dig sa Salim Mustafa. Den 15:e 

skulle de åka och titta på en lägenhet. Hon sa att socialtjänsten skulle komma. Salim 

Mustafa blev förvirrad. Han sa att han skulle gå om de lovade att inte nämna honom 

för polisen, de skulle säga att det var hennes exman som gjort detta, han sa samma 

sak till pojken, hon sa ok för att bli lämnad ifred. Hon ville att han skulle gå. Han sa 

förstår du nu hur mycket jag älskar dig, han sa hur mycket han tyckte om dem. Han 

tog fram en gul tröja det var hennes, det fanns en bild framtill, en luva fanns det, 
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han bytte kläder, bara tröjan. Han skadade sig själv i ena handen vid tummen längst 

in. 

 

Efter att tingsrätten haft lunchpaus har tolken Sherko Wehby efter samråd med 

tolken Magda Salih velat rätta viss översättning enligt nedan. 

 

När tolken översatte han kom på mig skulle det rätteligen vara han satte sig på mig. 

 

När tolken översatte viftade skulle det rätteligen vara slog. 

 

När tolken översatte fingrarna i underlivet skulle det rätteligen vara handen. 

 

När tolken översatte att dottern i köket låg under skulle det rätteligen vara bredvid.  

 

Tingsrätten har rättat detta i sin förhörsutsaga, se ovan. 

 

Tolken har också avslutningsvis tillagt att samvetslös även kan betyda kallblodig. 

 

Tenya Ismail har fortsatt: Kniven var en vanlig salladskniv som fanns i köket, hon 

hade använt kniven de två, tre dagar hon hade varit där. Handtaget var svart, 

eggen/bladet var silver. Kvällen innan hade hon rensat kyckling med samma kniv.  

Hon var vaken hela tiden mellan våldtäkten och strypgreppet men hon minns inte 

hur lång tid. Hon minns att han sa det om att sätta eld mm. Det tog en stund efter 

detta innan strypgreppet skedde. Vid det första hugget med kniven så skrek hon inte 

men vid det andra kunde hon inte stå ut. Dottern utsattes först. När han lyfte handen 

för att skada dottern så försökte hon ta tag i kniven men hon hade ingen ork. Han sa 

till sonen ”din mamma är död” och försökte kväva sonen. Innan han gick och 

lämnade lägenheten stoppade han kniven i en vit påse. Som en ICA eller COOP 

påse; han sa att han skulle slänga den i havet/vattnet för att det inte skulle finnas 

något spår och att han tänkte lämna Sverige. Det var därför hon skulle skylla på sitt 
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ex. Hon minns, att Salim Mustafa hade en gul tröja i lägenheten. Den rosa jackan är 

hennes. Salim Mustafa hade inga kläder med sig till lägenheten men han hade en 

mindre väska med sig. Det har funnits en hotbild från hennes före detta man men 

denne visste nu inte var de fanns. Salim Mustafa känner till allt om hennes före 

detta. Salim Mustafas påståenden är en stor och uppdiktad lögn.  

 

På frågor från advokat Grudemo har Tenya Ismail tillagt: Salim Mustafa var som en 

ängel i djävulens kropp/skinn gentemot barnen. Han lekte med dem, köpte saker till 

dem. Barnen visste om att hon tagit avstånd från Salim Mustafa. De var bara 

vänner. Barnen kallade Salim Mustafa för pappa och de trivdes. När de var i Malmö 

hade hon 3 500 kr i kontanter. Vissa butiker tar bara kontanter. Efter sjukhuset 

flyttade hon till ett boende. Hon fick mycket hjälp. Det fanns en läkare och en 

psykolog. Hon kunde inte ta mat själv, inte tvätta håret. Hennes armar var gipsade i 

tre veckor. När hon blev utskriven kunde hon ta hand om sig själv, hon hade mycket 

skador och det gjorde jätteont. Hon mår bättre nu, både fysiskt och psykiskt. Hon 

kan inte bli återställd, det finns spår på kroppen, handen behöver återhämtning. Hon 

försöker må bättre. Det ska inte ske några mer operationer. Hennes högra hand är 

bra men vänster hand är inte bra, ett finger behöver sjukgymnastik plus läkarkontakt 

för att det ska kunna bli bra. Dottern mådde inte bra först men nu mår hon bra. 

Pojken mådde lite bättre. Men även han hade skador. Tyvärr har de besvär av ärren 

efter kniven och operationerna. De träffar vårdpersonal och de har kontakter.  

 

På frågor från advokat Berntö har Tenya Ismail tillagt: Hon och Salim Mustafa 

talade arabiska med varandra. Redan i Vilhelmina hade hon skyddat boende. Hon 

hade problem med sin före detta man. Hennes egen pappa accepterade inte att hon 

ville skiljas, hennes pappa (som finns i Irak)  har hotat henne till livet. Barnens 

pappa hade inte rätt att träffa barnen. Det hade socialtjänsten bestämt. Hon träffade 

Salim Mustafa i Vilhelmina. Hon har inte undanhållit några uppgifter om henne och 

Salim Mustafa till socialen. Det var kvinnojouren som ordnade boendet i 

Vilhelmina.  



16

  
 

EKSJÖ TINGSRÄTT 
 
 

DOM 
2019-12-23 

B 1465-19 
 

 
 
 

 
 

Angående vissa förhörsuppgifter som åklagaren tillåtits föredra från förhör i 

förundersökningsprotokollet har Tenya Ismail svarat; 

 

Angående sid 770 - Och han drog mitt hår och drog mig i köket. Och sen högg han 

mig jättemånga gånger och så blev jag medvetslös. Och sen när jag vaknade, jag 

vet inte, varför kommer jag inte ihåg. - har Tenya Ismail förklarat att hon inte minns 

detta. 

 

Angående sid 781 - Och jag blev lite förvånad och sa varför gömmer du dig. Han 

sa nej jag har inte gömt mig utan jag fick just ett telefonsamtal och jag gick bort för 

att kunna tala. Jag tog det som ett vanligt normalt företeelse. - har Tenya Ismail  

sagt att hon inte minns att hon sagt detta.  

 

Angående sid 787 -  Han sa till min son skrik inte annars dödar jag dig. - har Tenya 

Ismail sagt att hon minns detta. Hennes son skrek på grund av smärtor. Skrik inte, 

om du skriker dödar jag dig; sa Salim Mustafa. Tenya Ismail har tillagt att hon grät 

på grund av smärtor. Salim Mustafa gjorde en boll av servetter och stoppade i 

hennes mun. 

 

Angående sid 774 - Han frågade om han inte var rädd för polisen, att polisen skulle 

komma nu. Kniven, mina fingeravtryck kommer inte att finnas på kniven att jag har 

använt den (ohörbart) pappershandduk. - har Tenya Ismail sagt att hon minns det 

om fingeravtryck avseende kniven, han höll kniven i en pappershandduk. 

 

Salim Mustafa: Han är palestinier från Libanon. Han kom till Sverige. Han är frisör 

men har även jobbat på café och liknande. Han lärde känna en man och han jobbade  

åt denne som frisör på en salong. Han vare sig röker eller dricker alkohol. Han har 

sin farbror och sin faster i Sverige men de har inte träffats särskilt mycket eftersom 

han varit så upptagen med salongen. Hans advokat har sagt till honom att ordna ett 
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arbete för att kunna ordna ett arbetstillstånd. Detta skulle ordnas innan han fick sitt 

tredje avslag (avseende migrationsfrågan). Han satt och kollade facebook och 

Tenya Ismail dök upp och han skickade en förfrågan till henne. Hon blev förvånad 

men hon var väldigt aktiv på sociala medier. Hon tog emot förfrågan. De började 

kommunicera via messenger. Hon undrade vem som hade skickat honom efter 

henne. Tenya Ismail började berätta om sina problem med sin exman. Han pratade 

med henne via kameran (på telefonen), han såg även barnen. Han förstod att det var 

mycket sorg. Efter ett tag började de älska varandra. Hon ville att han skulle komma 

till henne den 1 januari (det var Tenya Ismails födelsedag). Hon var i Vilhelmina. 

De var fästa vid varandra, de skulle skriva ett äktenskapskontrakt (om det skulle 

hända något intimt mellan dem). Han tog sig till sin farbror som pratade med en 

imam och två vittnen. Tenya Ismail var med på video under ceremonin. Han bad om 

semester från salongen. De flesta var chockade över att hon gifte sig med en kvinna 

han aldrig träffat men han hade en fin känsla. Han bokade biljett; Malmö-

Stockholm-Vilhelmina. Tenya Ismail väntade på flygplatsen. De längtade efter 

varandra. De kramades och kysstes. Han hade med sig 60 kilo packning och det var 

presenter till Tenya Ismail och barnen. Området var väldigt tråkigt, mycket snö och 

mycket lidande. De umgicks och Tenya Ismail berättade om sitt ex och deras 

problem. Hennes ex hade försökt döda henne en gång under sömnen, försökt skära 

hennes hals. Sonen hade bevittnat detta. Tenya Ismail hade blivit placerad i 

Vilhelmina på grund av dessa problem. Tenya Ismails pappa - som befann sig i Irak 

- har hotat henne till livet. Personalen Kia och Leif/Filip undrade vem som hade 

varit där dagen innan eftersom larmet gått när de rökte vattenpipa. Tenya Ismail 

förnekade att någon varit där och sa åt honom att gå; Tenya Ismail skulle ringa 

honom sedan. Han begav sig till en bensinmack och återvände sedan till Tenya 

Ismail. Hon sa till honom att han skulle gömma sig i garderoben när Kia och 

Leif/Filip kom på besök. De sa att hon inte fick ha någon person där eftersom 

lägenheten tillhörde staten eller polisen och att ingen annan fick vara där. Han var 

hos Tenya Ismail i fyra dagar och återvände sedan till Malmö till sitt jobb. De 

pratade därefter väldigt mycket i telefon i januari 2019. Tenya Ismail var gravid. 
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Hon ville att han skulle komma till honom men han hade svårt på grund av sitt jobb. 

Han besökte Tenya Ismail i februari 2019 före alla hjärtans dag. Tenya Ismail hade 

halkat i snön och fått en blödning. Hon kunde inte söka sjukhusvård då hon saknade 

personnummer. Hon var rädd för att handläggarna skulle fråga vem hon var gravid 

med. Han fick ofta hålla sig undan för att Tenya Ismail inte ville avslöja att han var 

hos henne. Till slut berättade Tenya Ismail för handläggarna Kia och Leif om att 

hon träffat en man - Salim Mustafa. I mars bad Tenya Ismail honom att komma och 

hälsa på igen. Han förklarade igen att han jobbade och att han sökte arbetstillstånd. 

En person från Migrationsverket kallade honom till möte om hans utvisningsbeslut. 

Han sa att han sökt arbetstillstånd men handläggaren kunde inte hitta någon ansökan 

och bad Salim Mustafa att ansöka igen. Salim Mustafa visade sitt kvitto från 

ansökan han gjort. Salim Mustafa ordnade en advokat som hjälpte honom. Tenya 

Ismail hade svårt att leva utan honom. Tenya Ismail bad honom komma till en 

högtid, det var mars månad. Tenya Ismails handläggare skulle få träffa honom. Han 

åkte tåg väldigt länge. Han kom till Tenya Ismails SFI skola. Han träffade Kia och 

Leif. Han var hos Tenya Ismail under en tid och lärde känna barnen. Kia och Leif 

fick inte veta att han bodde hos Tenya Ismail. De var i en moské i Lycksele med en 

imam. De gifte sig. Deras pappor var med på telefon. Senare tog de sig ner till 

Eksjö området. Tenya Ismail mådde inte alls bra. Hon saknade bankkort och 

personnummer. Hon var stressad av sina handläggare. De letade bostad på 

facebook. De hittade något i Bruzaholm. Tenya Ismail började klaga på honom, de 

hade lite svårt med kontakten med hyresvärden. De åkte ner och övernattade någon 

natt på en plats och sedan några ytterligare nätter på en annan plats. Efter att Tenya 

Ismail fick sitt uppehållstillstånd fick hon ändå inga förmåner, inga pengar, inga 

barnbidrag. Migrationsverket har sparat hennes pengar, det var en 46-47 000 kr. 

Hon fick besked om att hon skulle få pengarna när hon kom ner till Eksjö. Tenya 

Ismail gillade inte lägenheten, den låg i ett litet samhälle. Lägenhetskontraktet 

mejlades till honom. Tenya Ismail hade ingen mobil. Hyresvärden ville ha en 

månadshyra före inflyttning. Han tänkte åka till Malmö för att arbeta men kände 

ändå ett ansvar. Tenya Ismail var gravid igen efter att ha fått missfall under 
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flygfärden. Hon var på sjukhuset i Eksjö och fick veta att fostret var dött och att hon 

skulle göra abort. Tenya Ismail bråkade med sin handläggare om pengarna vid 

några telefonsamtal. De kollade med socialen i Eksjö men fick besked att de var 

tvungna att ändra sin folkbokföring innan de kunde få hjälp. Tenya Ismails 

handläggare blev lite sur på henne angående vårdnaden om barnen. Tenya Ismail 

var stressad och arg. Hon försökte forska via sina släktingar om hennes exman 

visste var hon fanns. Tenya Ismail skapade en massa nya konton på Instagram, 

facebook och snapchat. Hyresvärden ville ha betalt inom en vecka. Hans namn 

fanns på hyreskontraktet bara för att han tog emot nyckeln. Han försökte fixa allt 

medan Tenya Ismail mest var stressad och hatade lägenheten väldigt mycket. Tenya 

Ismail har försökt begå självmord, han har sett hur hon dunkat sitt huvud mot 

väggen. Hon har även bränt sig på handen. Han ville inte lämna henne eftersom hon 

tänkte väldigt konstigt. Tenya Ismail hamnade i någon konflikt med sin syster och 

systerns familj. Tenya Ismail tog igen kontakt med socialen och försökte lägga hela 

skulden på handläggaren Katarina. De fick två busskort och Tenya Ismail skulle åka 

till Migrationsverket. Tenya Ismail ville inte att de skulle betala hyran. Tenya Ismail 

sa sedan åt honom att inte visa sig vid lägenheten. Han blev osams med hyresvärden 

de sa fuck till varandra men han slog inte mannen. Tenya Ismail skulle kontakta 

socialen och säga att hon blivit vräkt. Hon hade ju inte fått några pengar. Tenya 

Ismail fick bo på ett hotell. Salim Mustafa lärde känna Ahmad Chaaban. Tenya 

Ismail sa till Ahmad Chaaban att Salim Mustafa inte skulle stanna kvar (vid 

hotellet). Tenya Ismail hade ny kontakt med socialen och sa då att Salim Mustafa 

inte var kvar i Eksjö utan åkt till Malmö. Tenya Ismail fick bo på hotellet vid 

bensinmacken. Tenya Ismail hade fått ett kort med 5 000 kr på som hon kunde köpa 

saker för. De betalade en skuld på den arabiska affären om 300 kr. Tenya Ismail tog 

ut ett par tusen kr. Tenya Ismail ville att Salim Mustafa skulle sova över. Tenya 

Ismail bråkade senare med sin syster väldigt högljutt. Han tvättade flickan i 

badrummet. Någon bankade på dörren. Tenya Ismail ville att Salim Mustafa skulle 

gå ner under sängen, hon trodde det var socialen. Han gick under sängen och 

polisen kom. Polisen tog honom. Polisen visste inte att han och Tenya Ismail hade 
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en dold relation. Han ringde till Ahmad Chaaban och fick sova över där. Tenya 

Ismail ringde honom dagen därpå via facebook. De träffades sedan vid en sjö vid 

hotellet och hon frågade om han älskade henne och barnen. Tenya Ismail hade en 

viktig förhandling i oktober månad. Han sa till henne att hon inte fick förlora. 

Senare ringde en arabisk kvinna polisen och polisen kom och tog honom. De 

frågade varför han tagit kontakt med Tenya Ismail. Han förklarade att han bara 

skulle hämta sina väskor. Polisen sa till honom att han inte fick ha kontakt med 

Tenya Ismail. De hade sedan kontakt i alla fall och han sa då till Tenya Ismail att 

han inte orkade längre och att han måste åka tillbaka till sitt jobb i Malmö.  

Han bad en kompis swisha 10 000 kr till Ahmad Chaaban för att betala några av 

Tenya Ismails skulder. Tenya Ismail försökte få socialen att förstå att hon lånat 

25 000 kr av Salim Mustafa för att få loss de 47 000 kr. Tenya Ismail har en 

konflikt med sin familj som han inte har någon koll på. 

 

Senare i Malmö tog han sig till sjukhuset eftersom han hade ont i magen. En Ahmad 

var hos honom då. Han gjorde som hon sa. Ahmad pratade med Tenya Ismail och sa 

att hennes man - Salim Mustafa - var väldigt sjuk. Tenya Ismail ville iscensätta allt 

detta skådespeleri för att kunna visa att deras relation var över. Han skulle låtsas 

dagen efter att han var på väg från sjukhuset och han skulle se till att han hade 

många kompisar runt sig. Han träffade Tenya Ismail utanför sjukhuset, hon 

skådespelade att hon inte ville träffa honom. Han blev förgiftad och mådde inte 

riktigt bra, han hade fått i sig en dryck. Han hade kräksymptom. Hans kontakter 

med Tenya Ismail var dolda för andra. Tenya Ismail kom fram vid tiotiden på 

kvällen. Tenya Ismail kom ut ur bilen, de tittade på varandra i smyg, hon försökte 

på ett skådespelerisätt säga något annat till hans kompisar. De åkte i bilen som de 

jobbade i under kvällen. Salim Mustafa, Tenya Ismail och han som körde var i 

limousinen. Han satt mittemot Tenya Ismail. Hon visade för hans kompis att hon 

höll på att slå sig själv. Han började lugna ner henne. Han som körde hade musiken 

väldigt högt. Tenya Ismail sa att de måste ordna allt idag. Han skulle be att bilen 

stannades och sedan skulle hon låtsas ramla på marken. Det enda han gjorde var att 
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hindra henne från att slå sig själv. Den andra bilen körde bakom. När Tenya Ismail 

klev ur bilen låtsades hon ramla men efter några sekunder vaknade hon till. Han 

åkte iväg med Hussein i limousinen. Tenya Ismail stannade vid sjukhuset och åkte 

iväg. Han blev chockad när han hörde att hennes plånbok och mobil var borta. Han 

fick reda på detta dagen efter. Han blev väldigt förvånad när Tenya Ismail gjorde en 

anmälan. De hittade hennes plånbok på en gräsyta och hennes telefon var i en röd 

bil som tillhör en Mustafa. Mustafa jobbade i hans salong. Ahmad Chaabans 

kompis var i bilen med Mustafa. Han har inte slagit sönder någon ruta i Mustafas 

bil. Han sa till sin farbror att han skulle överlämna mobilen. Grejerna har 

överlämnats till Tenya Ismail. Tenya Ismail sa sedan att hon blivit hotad på ett 

väldigt sätt. Kanske skulle Ahmed berätta detta för socialen så skulle Tenya Ismail 

kunna få en bostad och sina pengar tillbaka. Tenya Ismail bad honom att han skulle 

ringa henne från olika nummer även från privata nummer, detta för att hon skulle 

kunna säga att dessa samtal kom från hennes ex. Han gjorde som hon sa. Hon skulle 

visa upp för sina släktingar att det var slut. Han skickade inga hot vilket hon bett 

om. Han skickade istället meddelanden om att han älskade henne. Han har sparat 

alla meddelanden. Tenya Ismail bad honom radera ett Instagram konto som hon 

själv ordnat. Tenya Ismail ändrade hela tiden på Icloud mm. 

 

Två dagar innan han kom till Jönköping pratade han med Tenya Ismail. Han 

skickade henne ett kort via whatsapp. De längtade efter varandra, Tenya Ismail hade 

nyss flyttat till bostaden. De hade haft sex med varandra per telefon. Tenya Ismail 

lekte med sig själv och förde in sitt finger. Tenya Ismail tjatade på att hon ville 

träffa honom.  En vän till honom vid namn Chadi hade sagt att de var tvungna att 

informera polisen om hoten. Tenya Ismail hade visat honom lägenheten och hon 

skulle betala svart tills hon fick en annan. Tenya Ismail hade berättat att hennes 

släkt försökte hitta henne. Tenya Ismail hade velat åka till Vilhelmina men de tog 

inte emot henne. Tenya Ismail skulle åka till Jönköping; han undrade varför när hon 

var utsatt för risk. Han var osäker på om han skulle åka. Hans kompisar sa att han 

skulle akta sig, de trodde det låg något bakom. Han åkte ändå. Han åkte inte bil utan 
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tåg eftersom det finns övervakningskameror och allt är tydligt och klart. Han hade 

sagt att han inte skulle sova över. Han tog tåget kl. 16 från Malmö via Nässjö till 

Jönköping. Han hade dock sagt till Tenya Ismail att bilen hade stannat på vägen. De 

talades vid under tågresan. Hon skickade en adress till en restaurang där hon skulle 

äta med barnen. Han bad också en kompis skicka ett meddelande till Tenya Ismail 

om att bilen gått sönder. Han kom fram och kramade barnen. De började visa 

varandra på avstånd hur mycket de saknade varandra. Tenya Ismail ville att han 

skulle stanna kvar så att hon kunde komma tillbaka till Jönköping dagen efter och 

ses. Han sa att han skulle stanna kvar. De gick in på tågstationen. Tenya Ismail hade 

redan biljetter. Barnen fick köpa några saker. De åkte iväg ihop. Han ville inte åka 

ihop med henne till bostaden med hänsyn till bakgrunden. Tenya Ismail övertygade 

dock honom på sitt fina sätt. Tenya Ismail ville inte bo på hotellet i Nässjö. De gick 

till busstationen. Sonen ramlade utanför hotellet i Nässjö. Han och pojken gick då 

till Tenya Ismail igen, han hade sitt kort och passet hos Tenya Ismail. Det gick inte 

att köpa något hotell för honom, han hade bara ett kort från Migrationsverket som 

det inte gick att köpa något hotell för. Han var fortfarande sjuk där och då. Tenya 

Ismail sa att han skulle försöka med det andra hotellet. De åkte buss, han satt 

bredvid sonen först men flyttade sig sedan. De gick av i Eksjö, han bar dottern. 

Tenya Ismail och sonen gick. De kom till hotellet. Tenya Ismail sa att de inte skulle 

godkänna det (kortet) där heller. Tenya Ismail sa att hon skulle boka med sitt kort, 

hon ville att sonen skulle höra det. De lämnade platsen och gick hem. Hon visade 

honom platsen för bostaden. Tenya Ismail hade glömt nyckeln till huvudentrén. 

Tenya Ismail ringde till Obaida, hyresvärden. Tenya Ismail bad honom att gömma 

sig, han blev förvånad. Hon ville inte att socialen skulle få reda på något. Han 

gömde sig, hyresvärden öppnade dörren och de gick in. Lägenhet var smutsig. 

Tenya Ismail gick in för att duscha dottern. Han städade lite och plockade fram 

kläder. Han satt med dottern en stund. Sonen satt vid datorn. Han sa att han var 

hungrig, det fanns inget i kylskåpet sa hon. Coop var stängt. De kom tillbaka han 

och sonen. Han gick till badrummet. Sedan fanns det kyckling, fryst. Han la sig 

bredvid flickan. Tenya Ismail hade försökt berätta en saga för dottern. Sonen var 
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vaken. Det fanns inget matbord. De åt på golvet. Tenya Ismail skulle ta sonen till 

sängen. Tenya Ismail gjorde sig i ordning. Sonen somnade. De satt en stund. Hon 

visade honom en svullnad på låret. Hon visade honom en ny facebook ”Benjamin”.  

Hon sa att hon hade haft ett bråk med sin syster. Sonen somnade. De hade släckt 

lampan och de försökte närma sig varandra. Det var mycket längtan mellan dem. 

Han gjorde allt hon ville. Innan han la sig på henne kysste de varandra. De började 

med det intima med längtan. Flickan låg bredvid och sängen var liten, han flyttade 

flickan till soffan. Tenya Ismail tog av sig det vita linnet, han tog av sig kläderna.   

Hon bad honom stoppa den i munnen på henne, hon bad honom slicka henne. Han 

fick utlösning på hennes bröst. Hon fick orgasm. Det tog en tid, hon sa att hon var 

varm, han öppnade fönstret och hämtade vatten. Han drack äppeljuice. De fortsatte 

med samlaget, det tog lång tid. Hon hade ont under akten då hon hade gamla besvär 

på grund av aborten. Han la sig på henne. Tenya Ismail reste sig upp, hon stod vid 

sängen, han var bakom henne. Hon lekte med sitt finger. Det var med åtrå. 

Han fick utlösning igen. Han tog på sig kläderna igen liksom Tenya Ismail. Han la 

sig på soffan. Han höll hennes hand i början. Han somnade. När han vaknade var 

det till en väldigt ful situation. Något tryckte på hans huvud. Han försökte se, det 

var en man som stod bredvid. Två personer stod bredvid Tenya Ismail i korridoren. 

Barnen var i gången till sovrummet. Personerna var maskerade, han fick ett slag 

mot huvudet. Det talades kurdiska. Tenya Ismail fick en kniv i sig, de hade knuffat 

henne och dragit henne till köket. Han såg inte vad som hände barnen. Han fick en 

kniv i handen (vid fingrarna). De drog med sig en svart väska från köket. De drog 

sig från lägenheten. Han som pratade med Tenya Ismail var ingen okänd röst för 

Salim Mustafa. Han förstod inte varför inte han blev skadad. Han försökte komma 

ut efter dem. De hade en bil som väntade. Barnen kunde inte röra sig, de var täckta 

över ansiktet. Han bar sonen till madrassen och dottern bredvid. Han kollade på 

Tenya Ismail. Han brydde sig bara om att kontakta polisen och ambulansen. Tenya 

Ismail bad henne att inte kontakta någon, han var i chock. Tenya Ismail sa först att 

det var barnens pappa och sedan att det var hennes släkt. Han tog fram några kläder. 

Tenya Ismail bad honom hämta en kudde och kyssa henne. Hon frös. Sonen var 
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vaken. Tenya Ismail sa att han skulle vara orsaken till att hon skulle förlora sina 

barn om socialen kom. Sonen och dottern kunde gå så de kom till köket. Tenya 

Ismail sa ta hand om barnen, jag kommer att dö. Tenya Ismail började försöka att 

kräkas, blev medvetslös. Den gula tröjan tog han från en väska i rummet, dottern 

började kräkas liksom sonen. Han sa vi måste rädda barnen. Tenya Ismail hindrade 

honom från att ringa till polisen ett par gånger. En filt kom över sonens ansikte. Han 

frågade Tenya Ismail om hon kände de här personerna. Hon sa att hon skulle berätta 

till polisen. Hon bad honom gå därifrån vilket han gjorde. Hon bad honom att ta på 

sig den gula tröjan. Hon sa att han skulle ta ur sina kläder. Han hade en rosa kofta. 

Hon såg att den gula hade fullt med blod så han tog den rosa. Han lämnade 

telefonen till pojken. Sonen ringde 112, det hörde han. Hon sa till honom angående 

HM påsen han bar på. Han hade en laddare. Han tog papper. Tenya Ismail ville bara 

att han skulle vara i närheten. Han lämnade bostaden och efter fem minuter satte 

han sig på en busstation. Bussen kom men han klev inte på. Han väntade och 

väntade. Först kom en civilpolis sedan kom ambulansbilar som körde förbi. Han 

ringde till Tenya Ismails telefon, den var upptagen. Han var i chock. Han skulle ha 

räddat dem, inte brytt sig om vad hon sa. Det kom en polisbil till. Han gick mot 

hotellet. Han gick uppe vid sjukhuset. Han ville försäkra sig om att hans fru och 

barn hade det bra. Han gick förbi rondellen och in på Lidl. Han såg en man han 

kände med en kvinna. Kvinnan bad honom berätta vad som hänt med Tenya Ismail. 

Sonen hade ringt dem. De började skrika när de såg att han hade blodiga kläder. 

Han sa till dem att ta det lugnt. Han gick därifrån. Han skulle köpa något för att ha 

det på sin hand. Han sprang på stora gatan. Han visste inte hur han skulle förklara 

situationen. Han var på busstationen men sprang sedan. Han stoppade en bil och 

blev avsläppt före Dollar. Burger King var stängt. En buss kom och han tog den. 

Alla såg hans tillstånd på bussen. Han var blodig efter att han flyttat på barnen. 

Polisen kom sedan, han gick fram till dem och sa vem han var.  

 

På åklagarens frågor har Salim Mustafa svarat: Samsungtelefonen den vita, det var 

Tenya Ismails från tiden i Vilhelmina. Hon hade den när de lärde känna varandra. 
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Den gick sönder, då använde hon en Nokia tills han hämtade en Galaxy till henne. 

Han fick dock Samsungen för eventuell reparation. Tenya Ismail gav honom en 

Iphone 7. Socialen och polisen hade tagit den när hon var i Vilhelmina. Iphone 7an 

bad hon att någon skulle lämna den till Tenya Ismails syster i Irak om någon skulle 

dit. Den silvriga och den vita har han lämnat hos Amani. Iphone 6an och 7an är 

hans. Han brukar använda två telefoner. Iphone 6 är arbetstelefon som frisör. 

Iphone 7 är för privat bruk. Han tror att polisen tagit hans rosa Iphone. Tenya 

Ismails dotter hade lekt med den. När han åkte till Malmö hade han bara med sig en 

Iphone 6. Detta är efter att han gripits av polisen. Första gången, när han var under 

sängen hade han tre telefoner. När han greps den 15 augusti hade han tre telefoner 

en Iphone 7, en Iphone 6 och en Nokia. Iphone 7an har både han och Tenya Ismail 

använt för att lagra bilder och annat. Tenya Ismail hade öppnat ett facebook konto i 

denna telefon. Efter den 20 juli 2019 träffade han Tenya Ismail en eller två gånger. 

De sågs den 27/28 juli vid händelsen i Malmö. Sedan har de snapchatat. Iphone 7an 

hade han veckan före den 14 augusti och han har använt den väldigt mycket, Tenya 

Ismail hade bett honom använda olika telefoner. Han hade en Nokia med sig och 

många simkort. Man brukar dela ut simkort gratis i Malmö. Tenya Ismail hade bett 

honom ha simkorten. - Hussein körde limousinen i Malmö. Tenya Ismail bad 

honom samla så många av sina vänner och kompisar utanför sjukhuset. Det var 

därför Hussein El-Kassem dök upp vid sjukhuset i Malmö. Det skulle ordnas något 

bröllopsaktigt. Allt var teater från Tenya Ismails sida. Salim Mustafa åkte med 

Mustafa Alkhader i en röd bil till sjukhuset. Han har nyligen fått höra att han själv 

skulle ha slagit sönder en ruta, han har inte gjort detta. Tenya Ismail bad honom 

skriva meddelanden på det sätt som skedde, om telefonen. Han har kontaktat Tenya 

Ismail före den 14 augusti men även Tenya Ismail har kontaktat honom.  

 

Han och Tenya Ismail hade talats vid jättemycket dagen innan den 14 augusti. 

Tenya Ismail hade en bokad tid hos socialen. Hon frågade om de skulle gå ut och ha 

lite roligt med barnen. Han var på väg till sitt arbete då. Hon bad honom att komma, 

det tog lite tid för honom att bestämma sig då han var på sin jobb. Tenya Ismail bad 
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honom låna en bil. Han ville dock inte komma med bil då han var krasslig. Han 

ville åka tåg. På tåget sa han till Tenya Ismail att bilen gått sönder. Tenya Ismail sa 

att de då skulle behöva övertyga barnen eftersom han sagt att han skulle komma 

med bil och ha med sig presenter. Tenya Ismail väntade vid tågstationen på honom 

med barnen. Han hade då en telefonkontakt med en Bilal som skulle säga till barnen 

att bilen gått sönder.  

 

Angående händelsen på kvällen den 14 augusti och den 15 augusti har Salim 

Mustafa fortsatt berätta bland annat: 

 

Han och sonen gick till COOP efter att de varit i lägenheten. Tenya Ismail hade bett 

honom gå och se om det fanns mat trots att det var sent. Sonen ville följa med. 

Tenya Ismail hade nycklar i lägenheten han fick de med sig ut, de fanns på spisen i 

lägenheten. Salim Mustafa har inte kunnat minnas allt, han kan inte läsa och skriva 

de papper som kommit till häktet. Han är förvånad över att Tenya Ismail och barnen 

säger att det är han som utfört knivdådet. Det är han som tagit hand om dem, men 

de har ändå till slut vänt sig mot honom. Natten till den 15 augusti minns han inte 

exakt när barnen gick och la sig, dottern kanske la sig vid midnatt. När han vaknade 

var barnen vid dörren som ligger vid ett bord bredvid väggen. I närheten var två 

personer. I närheten var också Tenya Ismail. Han såg att barnen var täckta över sina 

ansikten. Han kunde inte se direkt var barnen fanns eftersom hans huvud trycktes  

av en hand. När Salim Mustafa försökte resa på sig från mannen som höll honom så 

stannade inte männen kvar i lägenheten. De hade ett samtal med Tenya Ismail på 

kurdiska. Han såg sedan att barnen var skadade, de hade inte så många skador som 

de har nu, inte heller Tenya Ismail. Barnen gick till köket när han själv gick dit till 

Tenya Ismail. Varken Tenya Ismail eller barnen hade så många skador. Han kunde 

inte se att deras kläder var sönderslitna. Det var mörkt i lägenheten när han 

vaknade. Persiennerna var nerdragna. De hade släckt ljuset, förutom i badrummet. 

Han såg våld mot Tenya Ismail. Det var de två personerna som stod bredvid henne. 

Innan de gick hade de lagt något i Tenya Ismails mun. En trasa eller en handduk. 
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Alla tre personerna bar med sig knivar. Han såg också tre pistoler som de hade i 

sina byxlinningar. Knivar var ganska långa som en dolk med en spets. Han pratade 

med Tenya Ismail om varför han inte fick fler skador från männen. Han var 

förvånad men kunde inte hitta något svar. Rösten som pratade med Tenya Ismail 

(i lägenheten) var inte okänd för honom. Denna röst hörde han väldigt mycket i 

samband med de bråk som var mellan Tenya Ismail och hennes släkt. Han försökte 

ringa till polisen eller ambulansen eller så bad han sonen att ringa. Han hämtade en 

kudde och en morgonrock till Tenya Ismail. Han flyttade på barnen och gav de 

vatten. - Varför det finns ett foto på Tenya Ismails Apple ID i telefonen tycker han 

också är konstigt. Den (Apple IDn) är gjord på hans telefon så varför skulle han ta 

en bild. Han har ingen förklaring.  

 

Han ringde Tenya Ismails telefon efter att han lämnat lägenheten, han ville veta hur 

det gick för dem. När han lämnade dem var de inte i det allvarliga tillstånd som det 

som visats nu. De var i lindrigare tillstånd. Det hade ljusnat lite när de tre männen 

lämnade i en bil, då var det inte så mörkt. Det var först i hans sista polisförhör som 

han berättade att han åkt med en annan person till DollarStore från en bit utanför 

Lidl. Han har försökt minnas allt efterhand. Han har varit sjuk under häktningstiden, 

magrelaterat.  

 

Han ringde sin faster från lägenheten den 14-15 augusti, det var för att tala om att 

han inte sov hemma. Mustafa Alkhader har han pratat med under natten. Det var  

kl. 01.25. enligt listan på hans Iphone 6, se sid 288. Det var innan de hade sex. Han 

mådde inte så bra, Mustafa Alkhader visste att de hade konflikter. Mustafa 

Alkhader ringde till honom mitt i natten för att kolla att han hade det bra. Det var 

Tenya Ismail som sa att han skulle byta alla sina kläder. Han skulle hämta något till 

Tenya Ismail ur garderoben. Den påse han hade med sin när han greps hade Tenya 

Ismail bett honom ta med sig när han gick.   
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Jonas Sandström, polis sedan tio år: Han var i Nässjö när det gick ut ett jobb om en 

familj som blivit knivhuggna. Vid Hult fick de en ny adress i Eksjö, de kom först 

till platsen. Han tog med en sjukhusväska, halvvägs upp i trappen träffade de på tre 

personer. Han gick vidare upp till lägenheten, inne i lägenhet möttes de av en blodig 

ung kille, det var väldigt mycket blod i hallen. Det luktade kräks och ångest. I 

vardagsrummet fanns en kvinna, väldigt blodig med mycket skador, en liten flicka 

låg vid hennes fotände. Han upplevde att hon sov. Han såg att flickan var blodig, 

det putade ut tarmar. De beslutade att få ut flickan eftersom hon verkade värst 

däran. Hon var väldigt grå. Han lyfte på tröjan på flickan och såg tarmar som putade 

ut. Hans kollega bar ut flickan. Fler poliser kom. Kvinnan hade många skador, han 

tog en garderobsdörr och bar ut kvinnan på, en ambulans kom strax efter. En telefon 

låg i vardagsrummet som var igång med sos. Kvinnan pendlade mycket i sitt 

medvetande, hon sa ett namn och hon nickade efter en bekräftande fråga från en 

polisman. Det var riktigt hemskt. Det var något blodstänkt i trappen utanför 

lägenheten. Dörren till lägenhet var olåst men stängd. Han hörde något jämrande 

innan de gick in. Pojken var så pass pigg att han satt upp. Det var väldigt mycket 

blod i lägenheten både på golvet i rummen och stänk på väggar, det kändes som att 

det rört sig i lägenheten under tumultet. Kvinnan låg på rygg med fötterna upp mot 

en soffa, hon hade ett djupt skärsår i halsen och att hennes händer var sönderskurna; 

förmodligen från att hon skyddat sig. I vardagsrummet var det nerdraget 

(persiennerna). Han tror inte att något fönster var öppet. Han trodde att kvinnan 

skulle dö vilken sekund som helst, hon såg grå ut. Hon hade tappat mycket blod. 

Pojken togs om hand av någon. Han har ingen uppfattning om hur länge de skadade 

legat där. Han minns inte vilket namn det var de fick av kvinnan. Från första larmet 

kan det ha tagit mellan fem till åtta minuter innan de var på plats. I köket var det 

dagsljus, det var lite ljus i hallen. Det stämmer att det var ljust på toaletten.  

 

Ahmad Chaaban: I somras träffade han Salim Mustafa, han kom till restaurangen. 

Sedan kom de, de behövde hjälp. Salim Mustafa kom flera gånger. Ahmad Chaaban 

började hjälpa dem med pengar och lägenhet och även hos socialen. Han vet inte 
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mycket om Salim Mustafa och Tenya Ismails relation men de har bråkat. De 

väntade på pengar från Migrationsverket. Salim Mustafa jobbade inte. De blev 

utkastade från lägenheten i Bruzaholm. Barnen och Tenya Ismail skulle vara på 

Abborravik, Salim Mustafa fick inte vara där, Tenya Ismail ville inte detta. Polisen 

kom och tog Salim Mustafa där. Salim Mustafa ringde honom sent en natt. Salim 

Mustafa var hos honom i tre dagar. Hans bil var borta men den kom tillbaka. Efter 

detta flyttade Salim Mustafa till Malmö. Han hjälpte dem men han fick bara skiten. 

En gång ringde Salim Mustafas pappa då Salim Mustafa var sjuk. Hans pappa bad 

honom säga att Salim Mustafa var sjuk. Han skickade bild på sjukhuset, Salim 

Mustafa bad honom säga till Tenya Ismail. Han ville hyra en bil och åkte till 

Malmö. När de kom till sjukhuset kom Salim Mustafa ut från sjukhuset och sa du är 

min tjej och kramades. Salim Mustafa tog Tenya Ismail till en limousine, han la 

henne i bilen direkt. Barnen skrek i hans bil. Limousinen körde 250 meter och 

parkerade. De skrek i bilen, Salim Mustafa slog, boxade Tenya Ismail i huvudet 

med knytnävarna. Salim Mustafa kom till hans bil. Han körde 500 meter och Tenya 

Ismail sa att hennes plånbok och telefon inte fanns, de gjorde anmälan men polisen 

kom inte. Nästa dag (i Eksjö) ringde Salim Mustafas farbror och sa ta bort anmälan, 

de kunde lämna tillbaka hennes plånbok och telefon. Hon fick bara id kort och sånt, 

hon fick inte några pengar. Hennes ringar kom inte tillbaks. De skickade sakerna 

med en kille, Ahmed. Ahmad Chaaban känner Ahmeds kusin i Jönköping. Det 

fanns en ordningsvakt vid sjukhuset men denne gjorde inget, han känner Salim 

Mustafa och är arab. Han som körde limousinen hette Hussein. Tenya Ismail har 

sagt hundra gånger att hon inte ville ha Salim Mustafa. Han såg det som hände 

genom bilarna som stod mitt emot varandra. Han såg att Salim Mustafa slog med 

knutna händer på huvudet. Han själv öppnade dörren (till limousinen) Tenya Ismail 

grät och skrek. Han tror inte att Tenya Ismail var medvetslös något. De ringde 

Salim Mustafa men han sa att han inte tagit något men de vet att Salim Mustafa tog. 

 

Ida Rosell: Hon har det senaste året jobbat civilt ute. De fick veta att något hänt. På 

väg mot Hult vände de och fick en adress i Eksjö. De fick uppgift av kollegor att det 
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var mycket blod i lägenheten. Hon såg en liten pojke och frågade vad han hette. 

Han sa Adam. Adam lyfte på t-shirten och hon såg tarmar på hans mage. Det gjorde 

ont sa pojken. Jonas Sandström och hans kollega Martin meddelade att en flicka var 

väldigt illa däran. Martin kom ut med flickan som var väldigt blodig. Kvinnan var 

väldigt blodig och hade skärsår överallt. Kvinnan hade väldigt svårt att prata, 

hennes ögon rullade, hennes känsla var att hon att hon var på väg bort. Kvinnan sa 

att Salim hade gjort det. Kvinnan fick inte ut efternamnet. Kvinnan var torr i 

munnen. Till slut sa hon Mustafa som bor i Malmö.  Kollegan Martin ropade ut 

detta till andra. En ambulanspersonal kom upp men försvann ner igen. Hon sprang 

ner för att hjälpa till, hon såg en ambulans som Martin körde. Ytterligare 

ambulanspersonal tog hand om kvinnan. Hon hjälpte till med syrgasen och 

ambulansen kom. Kvinnan togs in i ambulansen. De fick info om en blodig man på 

Lidl. De tog bilen dit men mannen var försvunnen. En kvinna med två barn kom ut. 

Kvinnan sa att hon kände kvinnan som var målsägande och hon kände igen 

mannens tröja som tillhörde kvinnan. Pojken hade ringt henne och sagt att något 

hänt.  

 

Suha Alobaidi: Hon har varit granne med Tenya Ismail och Salim Mustafa. Hon bor 

i Bruzaholm och det var ett hus emellan dem. Hon har bara pratat med Salim 

Mustafa två eller tre gånger. Deras relation är inte hennes grej men de kom från 

Stockholm. De gifte sig och Salim Mustafa tog henne till Bruzaholm. De skulle leva 

där. De betalade inte hyran så fastighetsägaren kom och slängde ut deras grejer. 

Socialen kom sedan och omhändertog Tenya Ismail och barnen. De begav sig till 

Eksjö. Tenya Ismail besökte henne hemma en tre fyra gånger då deras döttrar tyckte 

om varandra. Dagen innan händelsen ringde Salim Mustafa upp hennes man och 

hotade dem. Salim Mustafa sa att han skulle göra det och det. Salim Mustafa 

undrade varför Tenya Ismail skulle besöka dem. Hon ringde Tenya Ismail och sa att 

hennes man, Salim Mustafa, ställde till problem för dem. Hon fick en gång uppgift 

om att det hänt något med en bil, Tenya Ismail skulle ha blivit kidnappad. Tenya 

Ismail nämnde att Salim Mustafa tog pengar från henne; 3 000 kr. Tenya Ismail  
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berättade att Salim Mustafa följde efter henne. Suha Alobaidi visste inte om Tenya 

Ismails nya adress. - Klockan var 07.50 (den 15 augusti) när det ringde. Hon såg att 

det var Tenya Ismail som ringde. Hon undrade vad Tenya Ismail ville. Hon vill inte 

dras in i andras problem. Hon satte på högtalartelefonen. Hon sa hallå, hon hörde 

Adam (Aland), sonen. Adam sa namnet Ahmad, Ahmad flera gånger och skynda 

rädda oss jag kan inte berätta vad som hänt. Samtalet avslutades. Suha Alobaidi gav 

telefonen till sin man och Aland berättade att hela huset var fullt av blod. Hon sa till 

sin man, det är möjligt att hennes man har dödat henne. Suha Alobaidi steg på 

bussen med sina barn och hennes man ringde efter fyra fem minuter och sa att 

polisen var utanför. Polisen trodde att Tenya Ismail bodde där. Hon försökte ringa 

till Tenya Ismail men fick inget svar. - Hon gick till Lidl och betalade vissa inköp. 

Hennes dotter var i vagnen och ville ha en bakelse. Hon gick in på Lidl igen och 

träffade Salim Mustafa vid frukten. Hon fick syn på Salim Mustafa som hade på sig 

en damjacka. Det uppstod en diskussion. Hon sa att Adam (Aland) ringt och sagt att 

det låg blod där i bostaden. Salim Mustafa svarade nej vem har sagt det, han och 

Tenya Ismail skulle luncha ihop idag. Hon frågade varför han hade på sig Tenya 

Ismails tröja. Salim Mustafa sa att det var hans tröja och rättade till den. Salim 

Mustafa pillade på mobilen och hon blev förvånad över hur kall han var när han 

pratade med henne. Salim Mustafa hade på sig jeansshort som var blodiga. På Salim 

Mustafas vänster vadben var det fullt av blod. Det var bara den rosa tröjan som inte 

hade blod på sig. Hon sa till Salim Mustafa varför är det blod på dina kläder. Salim 

Mustafa gjorde en gest, ryckte sig ifrån henne, och sprang förbi kassan ut. Hon 

började springa efter Salim Mustafa liksom en personal från Lidl. 

 

Johan Gustafsson: Han jobbar på Optimera i Eksjö. Han satt på kontoret. Det kom 

väldigt mycket polisbilar. Strax före kl. 09.00 hade de fika. Han såg då ut mot 

baksidan, det kom en person där som gick vilket inte är vanligt. Det är ingen  

gångväg där. En kollega hade sagt att något hänt i stan. Han ringde en vän som är 

polis. Vännen ringde tillbaka och bad honom ringa 112. Han gjorde detta och 
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berättade vad han sett. Personen han såg gick rätt raskt och hade någon form av vit 

påse. Han minns inte personens kläder. 

 

Samuel Roos, polis: Han började sitt pass och skulle åka med en aspirant. De var på 

ett jobb i Nässjö. Sedan kallades de till resecentrum i Nässjö. De mötte upp kollegor 

från insatsstyrkan. De fick till uppgift att få tag på en man med rosa klänning, eller 

en rosa luvtröja, en hoddie. De åkte ner till resecentrumet och kollade med 

bussförarna. De kollade tidtabellerna, en buss från Vetlanda var på väg in. De 

delade på sig. Han stod vid huvudingången till resecentrumet. Bussen kom och 

kollegorna gick fram. Han gick dit, de hade något. Efter en stund grep de en person. 

Personen sattes in i deras bil och kördes till Eksjö. Personen hade något med sig. 

Det hade gjorts en avvisitering och en husrannsakan i bussen. Personens 

shorts/trekvartsbyxor var blodiga. Personen togs till sjukhuset för ett blodprov. 

Sedan åkte de vidare till polisen där tekniker vidtog vissa åtgärder. I bilen 

uppfattade han personen som väldigt kall. Personen sa att han var 26 eller 27 år och 

att han hade jobbat som frisör i trettio år. Personen hade en skada på ytan mellan 

tummen/pekfingret. Personen sa att han klämt sig i bussdörren. Snittet såg dock 

skarpt ut.  

 

Rättsläkaren Emma Wernvik.   

 

När det först gäller frågan om Tenya Ismails skador har varit livshotande: Baserat 

på journalanteckningarna var det ett mer eller mindre invasivt blodtryck, kroppen 

höll på att kompensera för en stor blodförlust. Hon hade en förhöjd puls. Åtgärder 

sattes in i form av blodtransfusioner, vätskor och läkemedel. Hon höll på att blöda 

så mycket att det var risk för förblödning. Det var inga stora mängder blod i buken. 

Tillståndet var en sammanlagd effekt av alla skador. Hon hade förblött om hon inte 

fått akut sjukvård. Hon hade fem skador på buken där fyra gått igenom bukhinnan 

och skadat tarm och magsäck, dessa är mest allvarliga och allvarligare än skadorna 
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på armar och ben. När kroppen reagerar på en allvarlig blödning så drar kroppen åt 

blodkärl från de mindre allvarliga. I buken kan det blöda inåt istället för utåt. 

Generellt har man en blodvolym på fyra-fem liter, det beror på kroppsstorlek. Man 

kan klara av att tappa halva blodmängden, i detta fall är det lite mindre kärl som 

blivit skadade. Hon kan inte säga någon exakt tid. Sannolikt skulle Tenya Ismail 

inte ha klarat mer än en kvart eller halvtimme. Hjärnan hade kanske redan påverkats 

av syrebristen eftersom Tenya Ismail blev medvetslös. Därför hade hon kanske inte 

ens klarat sig så länge. Hennes skärsår på framsidan av halsen går igenom den 

ytliga hudmuskeln, då närmar man sig de djupa blodkärlen som är allvarliga att 

passera, det är cirka en, två cm under huden. Det var någon eller ett par cm ifrån. 

 

En av skadorna på Tenya Ismail har gått in och skadat magsäcken både på 

framsidan och baksidan. Den har gått in på större delen av kroppens tjocklek. De 

andra skadorna har passerat hud och underhudsfett, in i bukhålan ett par centimeter, 

det är svårt att säga hur mycket djupare. Ingen av skadorna har passerat ben eller 

brosk. Det är hud och mjukdelar. Huden brukar vara det största motståndet. Om 

bladet är 15 centimeter långt så beror det på vassheten på kniven och det är svårt att 

uttala sig om kraften som krävs för att ta sig igenom huden. Ingenting i kroppen har 

sagt stopp. Mycket av tarmar och liknande är rörligt. 

 

När det gäller begreppet ”ospecificerat fynd” i den gynekologiska undersökningen 

så betyder detta att det inte går att dra några slutsatser utifrån de svullna, rodnande 

vaginalväggarna. Det brukar vara en akut reaktion som gäller i det akuta skedet. Det 

var en kort tid efter den aktuella händelsen, fem dagar, och då kan den 

svullnad eller rodnad som fanns bero på något annat. Hon kan inte sätta detta i 

samband med vaginal penetration. Fynden skulle kunna vara yngre än fem dagar. 

 

Dottern Aleen: Hon har även bedömt Aleens skador som livshotande. Aleen kom in 

akut till Eksjö där man gjorde en akut operation innan hon flyttades vidare till 
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Stockholm. Journalanteckningar finns från både Eksjö och Stockholm. Under 

operationen har man sett att hennes blodvärde, HB, sjönk från över 100 ner till 60, 

vilket betyder att hon har tappat ganska mycket blod. Under sammanfattningen av 

operationen i Stockholm har man noterat att blodtrycket är instabilt, detta är 

kroppens svar på att den håller på att tappa mycket blod. Även Aleen har tecken på t 

förblödning. Om hon inte fått snabbt insatta vätskor och blod så hade även hon 

kunnat förblöda av sina skador. Skadan uppe till vänster på framsidan av buken är 

en ganska bred skada som går in igenom levern. Det är ett väldigt blodfyllt organ. 

Det är definitivt den allvarligaste skadan. Men av de två barnen så var Aleen 

absolut mest påverkad med tanke på blödningen och sitt dåliga blodtryck. Hon vet 

inte varför Aleen skickades till Stockholm, ifall det exempelvis var att man ville ha 

en barnkirurg. Från journalanteckningarna kan man se att hon har legat nedsövd en 

längre tid, även efter den akuta operationen. Detta för att hon ska vara lugn och 

stilla och inte ska förvärra de inre skadorna. Man gjorde ytterligare operationer för 

att återsluta tarmen som man opererade både första tillfället och dagarna senare. 

Emma Wernvik tolkar journalanteckningarna som att Aleen inte var nedsövd på 

grund av att det var extra kritiskt. Vad gäller överlevnadstiden så verkar flickan haft 

tur med vad som träffats inne i buken. Hon var fortfarande vaken och talbar när hon 

kom in och var stabil i cirkulationen. Hon har haft något slags tryck i buken som 

gjort att hon inte blött ur mer än vad hon kunnat kompensera för. Mindre barn har 

mindre blodvolym vilket gör att de kan förlora mindre blod innan det blir kritiskt. 

 

Sonen Aland: Han hade skada på buken som gick genom bukhinnan och skadade 

tarmfettet som tunntarmen sitter fast i men det var ingen större blödning. Han 

visade inga tecken på förblödning. Han har hållit sig stabil under sin vårdtid. Med 

en öppen skada in i buken riskera men en infektion eftersom bakterier kan komma 

in. Akuta operationer har behövt göras även på Aland men man har inte sett 

livshotande skador. En infektion i buken kan bli allvarlig och vara livshotande om 

den inte behandlas. Skadorna i buken var nära större blodkärl och nära tarmar. På 

röntgen har man sett att skadan på bålen gick nära en större artär. Hade den större 
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artären skadats hade man fått en stor blödning, potentiellt livshotande. På benen var 

det ganska djupa skador men ingen större blödning. Det finns stora kärl på insidan 

av benen på låren, det är den stora risken. Skadan på halsen, gick under hakan. Så 

som skadan har gått har det inte blivit några svåra skador på nerver eller större kärl, 

men det finns flera stora kärl där.  

 

På en allmän fråga från ordföranden har Emma Wernvik avslutningsvis svarat att 

med de vitala organen avses framförallt hjärta, lungor, bröstkorg och stora kärl. 

Saker som kan blöda snabbt och som normalt upprätthåller syret till hjärnan som 

också är ett vitalt organ. 

 

Hussein El-Kassem: Han bor i Malmö och jobbar inom transport och event 

branschen. Han känner Salim Mustafa sedan flera år tillbaka. Salim Mustafa 

jobbade som frisör i en salong. Han var kund i salongen. Senare träffades de i vissa 

föreningar. Salim Mustafa har ställt upp ibland och hjälpt honom ibland. Salim 

Mustafa har också själv bett om hjälp. Han visste om att Salim Mustafa gift sig med 

en kvinna. Salim Mustafa behövde hjälp med en lägenhet. Salim Mustafa ringde 

upp hela tiden och ville ha hjälp. I somras hade han en vit limousine. Salim Mustafa 

hade lånat 10 000 kr av en Ahmed. Salim Mustafa sa att han hade ringt en bekant 

till Tenya Ismail och sagt att han var sjuk. Kl. 20-21 skulle Hussein El-Kassem 

komma, han skulle överraska Tenya Ismail med blommor. Hussein El-Kassem kom 

dit med bilen. Salim Mustafa kom dit efter 40 min med tre vänner. Tenya Ismail 

kom efter 90 min i en silvrig Volvo. Har du lurat mig det är inget fel på dig sa 

Tenya Ismail. Salim Mustafa gjorde en jättestor scen av det hela. Tenya Ismail gick 

in i limousinen av egen vilja, kanske höll Salim Mustafa i henne. Det var skrik och 

bråk, han satte sig framför henne i bilen. Efter 300 meter hände det jättemycket, han 

såg inga slag men Salim Mustafa höll henne. Släpp ut mig släpp ut mig sa hon. 

Salim Mustafa blev så arg, som ett monster. Det var inte den Salim Mustafa han 

kände, lägg dig inte i det är min fru min fru, sa Salim Mustafa. Tenya Ismail ville gå 

av men Salim Mustafa ville inte släppa henne. Tenya Ismail svimmade, trillade till 
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på marken. Tenya Ismails bekant bar henne till bilen. Salim Mustafa ryckte i dörren. 

De höll Salim Mustafa som hoppade in i bilen. Tenya Ismail sa att hon tappade bort 

någon mobil och plånbok. Salim Mustafa och en hoppade in i bilen. Salim Mustafa 

blev rädd efter ett snack med någon som filmade. Han hittade sedan en klocka som 

var Salim Mustafas och även en sönderriven skjorta, en blombukett och en rosa 

Iphone i bilen. Salim Mustafa sa att det vare hans. En kille, Imad hämtade Salim 

Mustafas saker. Ahmed hade ringt om en plånbok och en mobil.  

 

Mustafa Alkhader: Han bor i Limhamn och jobbar som frisör. Han känner Salim 

Mustafa som medarbetare på salongen. Han har känt Salim Mustafa en kortare tid. 

Salim Mustafa jobbade hos honom en 15-20 dagar. Salim Mustafa pratade om att 

han var gift och hade lämnat sin fru. Han ville få tillbaka sin fru. Han ville ha hjälp. 

En kille Ahmad, som bor utanför Malmö, hade hittat jobb åt Salim Mustafa i 

Malmö. Han vet inte om Ahmad kände till Salims fru. Salim Mustafa skulle 

övertyga henne om att hon skulle komma tillbaka, det skickades bilder från 

sjukhuset, som skulle visa att Salim Mustafa var hjärtsjuk och mådde dåligt. 

Slutligen så skickades bilderna och de sa att han mådde jättedåligt, hon måste 

komma och hälsa på så att han skulle må lite bättre. Hon kom till Malmö. De 

försökte att hjälpa dem att bli ihop igen. När Salim Mustafa var på sjukhuset var 

han inte sjuk utan han ville bara ta några bilder och skicka. Mustafa Alkhader var 

med på sjukhuset. Han ville bli sams med henne. Han hade fixat en limousine och 

blommor. Hon sa jag vill inte ha dig jag vill inte komma tillbaka till dig. Han 

insisterade dock. Hon vägrade, hon ville inte stanna kvar. Det blev en scen framför 

människorna där. Någon timme senare åkte hon iväg. Det var en telefon och några 

id handlingar som var kvar. Mustafa Alkhader ville att Salim Mustafa skulle lämna 

tillbaka telefonen och id handlingar plus barnens id handlingar. Salim svarade att 

han inte hade dem. Salim Mustafa hade senare, utan Mustafa Alkhaders vetskap, 

placerat hennes telefon i hans baklucka. Han bad killen utanför Malmö att ringa 

henne om telefonen. När han hittat den. Salim Mustafas farbror kom in i bilden, det 

var påtryckningar på Salim Mustafa, Salim Mustafa hade sedan handlingar med sig, 
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detta var dagen efter på morgonen. Efter det lämnades telefonen och id handlingar 

tillbaka. Hans bil var en Ford fiesta, röd. Efter incidenten då kvinnan åkt iväg, 

ringde hon efter en kvart och sa att hon blivit av med en väska och en telefon. Salim 

Mustafa åkte med Mustafa Alkhader i bilen efter detta. Salim Mustafa kanske har 

fört in telefonen i bakluckan från baksätet. Han sa till Salim Mustafa att lämna 

tillbaka handlingarna. Dagen efter såg han en telefon i bagageluckan. Salim 

Mustafa farbror lyckades ta ifrån Salim Mustafa både telefonen och id handlingarna 

och de lämnades över till killen som kommer från utanför Malmö. Det fanns en 

påse, eller kasse och när Salim frågade dagen efter så lämnade han över grejerna till 

Salim. Inte telefonen för den behöll de för att de ville lämna tillbaka den till 

kvinnan. Han vet inte om killen utanför Malmö kanske heter Ahmad. Dagen efter 

var han irriterad på Salim Mustafa och sa du får ta dina grejer en påse och en väska, 

och jag vill inte se dig igen. Han har inte sett att Salim Mustafa gjorde något med 

bilen. En granne berättade att bilrutan var sönder. Han såg inte Salim Mustafa slå 

sönder fönstret men han tror det var Salim Mustafa. 

 

DOMSKÄL 

 

Inledning 

 

Enligt 35 kap 1 § rättegångsbalken ska rätten avgöra vad som är bevisat i målet 

efter en samvetsgrann prövning av allt som har förekommit. Utgångspunkten är att 

det råder fri bevisföring och fri bevisprövning. 

 

I Högsta domstolens dom NJA 2015 s 702, punkt 23 anges nedanstående 

sammanfattande beskrivning om den bevisvärdering som en domstol har att 

göra i varje enskilt fall,  

 

Om det visar sig att det sammanvägda värdet av den bevisning som har åberopats 

till stöd för bevistemat (gärningsbeskrivningen) inte är så högt, att det räcker för att 
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detta ska vara styrkt, saknar bevisning som har åberopats mot temat betydelse. Den 

tilltalade ska då frikännas redan på grund av att bevisningen mot henne eller honom 

är otillräcklig (jfr NJA 2010 s. 671 p. 13). Om däremot bevisningen är så stark, att 

den i sig är tillräcklig för att beviskravet ska vara uppfyllt, måste den tilltalades 

berättelse och bevisning som stöder denna granskas. Motbevisas det som läggs den 

tilltalade till last ska åtalet ogillas. Frikännande blir också följden om den tilltalades 

berättelse och annan bevisning som har åberopats mot bevistemat tar sådan kraft 

från de bevisfakta som talar för detta, att beviskravet inte är uppnått. Innan 

bevisbedömningen avslutas ska en övergripande och slutlig sammanvägning av 

bevisningen göras, och då kan det finnas anledning att också beakta sådan bevisning 

som tidigare har lagts åt sidan. 

 

Ska Salim Mustafa dömas för försök till mord i tre fall? 

 

Utgångspunkten är alltså att tingsrätten först ska bedöma den bevisning som 

åklagaren fört fram. Anser tingsrätten att denna är tillräcklig för en vidare prövning 

ska en sådan göras mot de uppgifter som Salim Mustafa åberopat. 

 

Åklagarens bevisning kan delas in i fyra huvudgrupper; först finns de tre 

målsägandenas uppgifter såsom de redovisats vid huvudförhandlingen, härefter 

kommer de rättsmedicinska undersökningarna med fotografier och annat underlag. 

Som tredje punkt finns de brottsplatsundersökningar som gjorts under 

förundersökningen och avslutningsvis den ytterligare vittnesbevisningen. 

 

Målsägandenas uppgifter och bevisvärdet därav. 

 

Tenya Ismail har inledningsvis berättat att hon haft en förhållande med Salim 

Mustafa och att hon tyckte om hela honom. Detta har tagit en vändning i samband 

med den konflikt som uppstod med hyresvärden i Bruzaholm. Efter denna händelse 

har Tenya Ismail tydligt förklarat att hon inte hade samma avsikt som tidigare att 
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fortsätta förhållandet med Salim Mustafa. Enligt Tenya Ismail hade Salim Mustafa 

inte någon sådan tanke. De vidare händelserna på Abborravikens Värdshus och det 

som utspelade sig i Malmö visar tydligt att Salim Mustafa inte hade någon 

förståelse för att Tenya Ismail hade avslutat deras förhållande.  

 

Den uppfattning som Tenya Ismail redovisat i denna del stöds i flera avseenden av 

olika vittnesmål. Bland annat det från Ahmad Chaaban som bekräftat Tenya Ismails 

uppgifter om det som hände i Malmö i samband med att Salim Mustafa försökte 

övertala Tenya Ismail att återuppta förhållande (limousinehändelsen). Även 

uppgifterna från vittnet Suha Alobaidi visar att Tenya Ismail tydligt hade tagit 

avstånd från en fortsatt relation med Salim Mustafa. Inget tyder alltså på att det 

faktum att Tenya Ismail och Salim Mustafa skulle ha haft ett dolt och ett öppet 

förhållande (vilket Salim Mustafa påstått) i syfte att undanhålla uppgifter från olika 

myndigheter.  

 

Trots det trauma som Tenya Ismail gått igenom anser tingsrätten att hon vid 

förhöret har lämnat trovärdiga uppgifter. Inget tyder på att hon medvetet lämnat 

några felaktiga uppgifter. Salim Mustafas försvarare har inte i något hänseende 

funnit anledning att konfrontera Tenya Ismail mot de uppgifter hon lämnat under 

förundersökningen. Tenya Ismail uppgifter är i flera avseenden detaljerade och 

konkreta. Åklagaren har avseende vissa specifika situationer - som avser just  

händelserna på natten/morgonen den 14-15 augusti - påvisat vissa skillnader med 

lämnade förhörsuppgifter alternativt att Tenya Ismail inte vid huvudförhandlingen 

kunnat minnas vissa skeenden. Tingsrätten anser inte att detta förringar hennes 

uppgifter på något sätt.  

 

Tenya Ismail har ganska snart efter händelsen kunnat lämna inledande uppgifter till 

polis och åklagare. Hon har rent faktiskt, redan i samband med polis och 

ambulanspersonal anlände till hennes och barnens undsättning, angett Salim 

Mustafa som gärningsman efter att polisen Ida Rosell frågat henne om detta, låt 
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vara att hon haft svårt prata och att uppgifter om hela Salim Mustafas namn har 

kommit i två omgångar.  

 

Tenya Ismail har emellertid inte kunnat lämna en helt detaljerad bild av allt som 

enligt den övriga bevisningen uppenbarligen hänt. Hennes minnesbilder avseende 

våldet mot hennes barn synes något begränsat. Om detta beror på att Tenya Ismail 

själv redan skadats och drabbats av blodförlust och en sänkt medvetandegrad är 

svårt att ha någon uppfattning om. Tenya Ismail har kortfattat beskrivit att hon 

försökte skydda sina barn när Salim Mustafa högg dem och att hon då själv drabbas 

av skärskador bland annat på händerna.  

 

Tenya Ismails uppgifter om hur hon och barnen träffade och umgicks med Salim 

Mustafa i Jönköping och därefter åkte till Eksjö är emellertid väldigt detaljerade. 

Även det som hände i bostaden till och med att våldtäkten ägt rum innehåller många 

detaljer.  

 

Det är tingsrättens bedömning att de uppgifter som Tenya Ismail lämnat är 

tillförlitliga. De uppgifter hon lämnat behöver dock, avseende vissa moment i 

gärningsbeskrivningarna, kompletteras av annan bevisning och vinna stöd av denna 

för att åklagaren ska anses ha styrkt hela det åtalade händelseförloppet. 

 

När det gäller frågan om det var Salim Mustafa som utförde gärningarna så finns 

det utöver Tenya Ismail uppgifter även uppgifter från hennes barn. Pojken, Aland 

10 år gammal, har hörts vid tre tillfällen, den 16 augusti, den 28 augusti och den 26 

september 2019. Förhören har skett på svenska. Redan i det första förhöret namnger 

han Salim Mustafa som den som utsatte honom, mamma Tenya Ismail och systern 

för knivvåld. Även i det andra förhöret anges Salim Mustafa som gärningsman. 

Aland lämnar också under sina förhör beskrivningar av hur knivvåldet gick till. 

Även om det är något svårt att helt följa i vilken ordning allt skedde så lämnar 

Aland tydliga beskrivningar av att de utsattes för upprepat knivvåld från Salim 



41

  
 

EKSJÖ TINGSRÄTT 
 
 

DOM 
2019-12-23 

B 1465-19 
 

 
 
 

 
Mustafa. Inga uppgifter finns att det skulle ha funnits några andra personer 

närvarande i något skede. Aland har ett - för sin ålder och med hänsyn till hans 

bakgrund - ett välfungerande språk och en god förmåga att uttrycka sig. Förhöret 

med Aland ger ett mycket starkt stöd för åklagarens gärningsbeskrivningar när det 

gäller hela åtalet för försök till mord. 

 

Dottern, Aleen, var fem år gammal vid händelsen. Hon har hörts den 

5 och den 26 september 2019. Även dessa förhör har hållits på svenska. I det första 

förhöret vill egentligen Aleen inte prata alls om händelsen medan hon i det andra 

förhöret i någon mån berättar om att ”den dumma killen” använt en kniv mot i 

huvudsak Tenya Ismail. Aleen namnger inte gärningsmannen. Tingsrätten anser att 

förhöret ger något stöd för åklagarens gärningsbeskrivning men bevisvärdet är lågt. 

 

Bevisvärdet av de rättsmedicinska undersökningarna (med fotografier och annat 

underlag)? 

 

Denna bevisning klargör i huvudsak vilka skador målsägandena hade och hur de fått 

dem. Det råder inget tvivel om att skadorna tillfogats dem med ett mycket eggvasst 

föremål. Tenya Ismails uppgifter om att det var en kökskniv - som hon själv tidigare 

använt - förefaller sannolika. Kniven har dock inte anträffats. Alla de tre 

målsägandena har flera hugg/skärskador. Bland de allvarligaste skadorna hade 

dottern Aleen där ett knivhugg först perforerat hennes hudkostym och sedan gått 

igenom hela hennes kropp och ut på baksidan av ryggen. Ett annat knivhugg på 

Aleen har gått in i buken och in i levern. Tenya Ismail har också flera allvarliga 

hugg/skärskador bland annat i halsen och i buken. Sonen Aland har också skador 

även om de ur ett medicinskt perspektiv inte varit riktigt lika allvarliga som de som 

Tenya Ismail och Aleen fick. 

 

Den rättsmedicinska undersökningen avseende Salim Mustafa visar inte att han 

drabbats av någon särskild skada i huvudet. Salim Mustafa har själv påstått att han 
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blev slagen i huvudet av en av de tre män som kom in i bostaden. Låt vara att det 

inte ställts några särskilda frågor om hur allvarligt detta våld var från åklagarna eller 

målsägandebiträdet under förhöret med Salim Mustafa. Tingsrätten konstaterar 

dock att Salim Mustafa inte haft någon dokumenterbar skada i huvudet. 

 

Bevisningen ger sammantaget ett mycket starkt stöd för att alla tre målsägandena 

utsatts för det våld som åklagaren angett i gärningsbeskrivningen. 

 

Den tredje delen av bevisningen utgörs av de brottsplatsundersökningar som gjorts 

under förundersökningen och de andra uppgifter som har direkt samband med 

platsen för själva gärningen. 

 

Den dokumentation som redovisats av brottsplatsen visar att det förekommer 

mycket blod på olika ställen och att detta blod på olika sätt avsatts på olika platser 

och föremål. Det blod som anträffats ute i trapphuset på ett trappräcke kommer från 

Aland. Detta styrker de uppgifter som lämnats om att Aland lyckades lämna 

bostaden men därefter hämtades tillbaka av Salim Mustafa. Inga ytterligare 

uppgifter finns om att Aland lämnat bostaden. I uppspelningarna av de 112 samtal 

som förekom framgår att Aland då är i så dåligt skick att han inte kan ta sig till 

någon granne för att be om hjälp eller i vart fall få reda på vilken adress bostaden 

ligger på. 

 

När det gäller de ytterligare DNA undersökningar som skett kan konstateras att 

Salim Mustafa har många blodfläckar/besudlingar på sin kropp och olika 

klädesplagg mm när han grips. Han bar också en rosa tröja som inte hade några 

blodfläckar. Uppgifterna kring detta och fyndet av den i garderoben undanstoppade 

tröjan - med blodfläckar på - visar ensidigt att Salim Mustafa bytte tröja innan han 

gav sig iväg från bostaden. Detta kan inte haft något annat syfte än att han i 

möjligaste mån ville undgå upptäckt. DNA fynden ger i övrigt inte några entydiga 
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svar på frågorna när  Salim Mustafa fått blod på sina kläder och sin hud. Det kan 

dock konstateras att han hade DNA spår från Tenya Ismail och sonen Aland på sig. 

 

Avslutningsvis finns den vittnesbevisning som åklagarna åberopat. 

 

Förhören med poliserna Jonas Sandström och Ida Rosell styrker i huvudsak de 

uppgifter som senare dokumenterats i brottsplatsundersökningarna. Tingsrätten 

återkommer nedan när det gäller särskilda frågor om de respektive gärningarna. 

 

Förhöret med Suha Alobaidi styrker omständigheterna kring Salim Mustafas klädsel 

efter dådet. Salim Mustafa har också i samtalet med Suha Alobaidi ställts mot de 

uppgifter som Suha Alobaidi fick i telefonsamtalet från Aland där Aland förklarat 

att det var fullt med blod och att de skulle skynda att rädda dem. Salim Mustafa har 

härvid förklarat att han inte visste något om detta och att han senare skulle luncha 

med Tenya Ismail. Detta framstår som en synnerligen underlig reaktion från Salim 

Mustafa sida eftersom han (enligt egen utsaga) kände till att de tre männen utsatt 

Tenya Ismail och barnen från allvarligt våld. Om det som Salim Mustafa hela tiden 

har hävdat var sant borde han naturligtvis senast i detta skede påtalat för Suha 

Alobaidi att Tenya Ismail och hennes familj behövde hjälp. Istället har Salim 

Mustafa ljugit och lämnat platsen utanför Lidl raskt. 

 

Utifrån den bedömning som tingsrätten i olika avseende gjort enligt ovan visar 

bevisningen att det som åklagaren åberopat är en så stark bevisning för åtalet att det 

finns skäl att närmare pröva den mot de uppgifter och omständigheter som Salim 

Mustafa lämnat. 

 

Salim Mustafa har lämnat en lång berättelse om hela den tid han känt och umgåtts 

med Tenya Ismail och hennes familj. Inledningsvis - när det gäller tiden fram till 

händelsen med hyresvärden i Bruzaholm - stämmer hans uppgifter i flera avseenden 

överens med de uppgifter som Tenya Ismail lämnat.  
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De uppgifter som Salim Mustafa lämnat om de ”dubbla” (ett dolt och ett öppet) 

förhållanden som han och Tenya Ismail levde i får inget stöd av någon annan 

bevisning. Fastmer tyder alla tillgängliga uppgifter på att Salim Mustafa inte kunde 

acceptera att Tenya Ismail inte längre ville vara tillsammans med honom. Hela 

händelsen i Malmö med limousinen visar Tenya Ismails tydliga ovilja. Även den 

tidigare händelsen när polisen kallades till Abborravikens värdshus och tog med sig 

Salim Mustafa bekräftar att Tenya Ismail inte ville ha något med Salim Mustafa att 

göra.  

De otaliga telefonpåringningarna och andra liknande kontaktförsök via appar med 

mera som Salim Mustafa gjort till Tenya Ismail åskådliggör på ett tydligt sätt hans 

närmast besatta agerande att försöka vinna tillbaka och även kontrollera henne.  

 

När det gäller Salim Mustafas uppgifter om att det var tre, i det närmaste okända 

män, som beredde sig tillträde till Tenya Ismails bostad och utförde mordförsöken 

mot Tenya Ismail och hennes familj finner tingsrätten att det inte finns någon 

uppgift som bekräftar detta scenario på något sätt. Även om Tenya Ismail tillstått att 

hon tidigare hade hotats finns det inga uppgifter om att någon av dessa personer 

skulle ha varit på plats. Salim Mustafa har sagt sig känna igen rösten på en av 

männen vilket, om det nu skulle stämma, omintetgör teorin att andra okända 

personer anlitats för att utföra dådet. De som framfört hot mot Tenya Ismail skulle 

ha varit Tenya Ismails exman och hennes pappa. Om det var exmannen som utförde 

dåden, eller i vart fall var inblandad, så skulle detta ha inneburit att inte bara Tenya 

Ismail riskerade att dö utan även att exmannens egna barn.  

 

Salim Mustafas agerande efter att han lämnat bostaden (på egen uppgift efter en 

uppmaning från Tenya Ismail) framstår inte som rationellt. Det naturliga hade varit 

att omgående larma polis och ambulans. Salim Mustafa har också påstått att Tenya 

Ismail och barnen inte var så illa skadade som utredningen nu visar.  

Sammantaget anser tingsrätten att de uppgifter som Salim Mustafa lämnat inte på 

något sätt motbevisar den bevisning som åklagaren åberopat.  
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Tingsrättens sammanvägda slutsats i denna del blir att åklagaren bevisat att det var 

Salim Mustafa som ensam utförde mordförsöksgärningarna mot Tenya Ismail och 

hennes barn den 15 augusti 2019 i Eksjö. 

 

Nästa fråga är hur gärningarna ska bedömas rent straffrättsligt? 

 

När det gäller knivvåldet mot Tenya Ismail och dottern Aleen framgår av 

utredningen att flera knivhugg/stick riktats mot flera av målsägandenas vitala organ 

(hals, buk) och att det varit fråga om kraftigt upprepat våld. Det råder ingen tvekan 

om att det varit Salim Mustafas avsikt att de båda skulle dö. Tenya Ismail har flera 

svåra dokumenterade skador på sina händer vilket visar att hon försökt stoppa Salim 

Mustafa. Tingsrätten delar rättsläkarens bedömning att både Tenya Ismail och 

dottern Aleen hade avlidit tämligen omgående om de inte fått den omedelbara vård 

som de fick. Tingsrätten bedömer dessa gärningar som försök till mord och att 

Salim Mustafa begått dessa med avsiktsuppsåt. Samtliga de moment och skador 

som anges i gärningsbeskrivningen har bevisats. 

 

Beträffande gärningen mot pojken Aland är den rättsmedicinska utredningen inte 

lika entydig. Inte heller har Tenya Ismail med tydlighet kunnat redogöra för vad 

Aland i detalj utsattes för. Aland har själv beskrivit att han utsattes för knivvåld 

men det är svårt för tingsrätten att utifrån hans och Tenya Ismails samlade uppgifter 

konstatera annat än att Alen utsatts för kniv och skärvåld. De skador Aland fått är 

inte lika allvarliga som de som Aleen och Tenya Ismail fått. Rättsläkaren har i och 

för sig ansett att även Aland skulle ha kunnat avlida till följd av skadorna om han 

inte fått vård. En bedömning i detta avseende måste dock ske utifrån de 

omständigheter som var aktuella i detta fall. Aland hade en fungerande telefon till 

hands och han hade förmåga att kontakta hjälp. Han befann sig i ett samhälle där det 

finns både polis och olika enheter inom räddningstjänsten. Ett större sjukhus finns 

också i Eksjö där i vart fall akuta och initiala sjukvårdsinsatser normalt kan ske. 
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Risken att Aland skulle drabbas av komplikationer till följd av infektioner och 

liknande framstår därför som relativt liten. Tingsrättens försiktiga slutsats blir 

därför att gärningen mot Aland får bedömas som ett allvarligt fall av grov 

misshandel där åklagaren bevisat att han fått de skador som angetts i 

gärningsbeskrivningen och att detta skett efter upprepat kniv eller skärvåld. 

 

Ska Salim Mustafa dömas för våldtäkt? 

 

Tenya Ismail har, såvitt framkommit när det gäller de frågor som varit aktuella 

kring gärningarna försök till mord i tre fall, framstått som helt trovärdig och 

tillförlitlig. I några avseenden har åklagaren fått återknyta till vissa uppgifter som 

Tenya Ismail lämnat i förhör hos polisen. Detta har inte rört några direkt särskilt 

betydelsefulla uppgifter utan mer fråga om nyanser och saker som hon sagt men 

inte direkt kunnat komma ihåg vid huvudförhandlingen.  

 

När det gäller åtalet för våldtäkt finns det emellertid inte särskilt mycket direkt 

stödbevisning. Den rättsmedicinska utredningen talar i och för sig om vissa 

skador/förändringar i underlivet på Tenya Ismail men på grund av de övriga skador 

som hon drabbades av har inte rättsläkaren kunnat dra några säkra slutsatser om 

dessa skador. Några spår av sperma på Tenya Ismail på halsen har inte heller 

återfunnits. Detta framstår som förklarligt eftersom Tenya Ismail efter skärskadan i 

halsen dels blött mycket och dels att sperma inte var något som sjukhuspersonal 

eller annan inblandad personal direkt synes ha letat efter. Tenya Ismail har såvitt 

framkommit inte haft tillfälle, förmåga eller sinnesnärvaro att i alla delar berätta allt 

vad hon sammantaget utsattes för. Tenya Ismails barn har inte sagt något som tyder 

på att de upplevt något av denna situation.  

 

Högsta domstolen har i flera rättsfall angett att en ensam målsägandes uppgifter, i 

förening med annat som framkommit i målet (till exempel stödbevisning), kan vara 

tillräcklig bevisning för att fälla en gärningsman till ansvar för våldtäkt. 
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Tenya Ismail har avseende den våldtäkt som Salim Mustafa åtalats för lämnat  

detaljerade uppgifter. Hon har beskrivit den situation hon utsattes för på ett 

trovärdigt och tillförlitligt sätt. Att det våld som Tenya Ismail utsattes för just i 

samband med våldtäkten har varit förhållandevis begränsat kan förklaras av att båda 

hennes barn fanns i hennes omedelbara närhet och att hon inte ville att de skulle 

vakna av det som Salim Mustafa utsatte henne för. Tenya Ismail har beskrivit hur 

hon på olika sätt försökt förmå Salim Mustafa från att avstå från att fullfölja sin 

avsikt, dock utan att lyckas. Salim Mustafa har alltså inte behövt använda mer våld 

än det som Tenya Ismail beskrivit i sitt förhör. Den utredning som åberopats 

angående hur Tenya Ismail och Salim Mustafa tillsammans med barnen kom från 

Jönköping till Eksjö visar också att det enda Salim Mustafa ville var att få följa med 

Tenya Ismail hem till bostaden. I målet är klarlagt att Salim Mustafa högsta önskan 

var att han och Tenya Ismail skulle fortsätta den kärleksrelation som de 

inledningsvis hade. Om det hade varit så att Salim Mustafa och Tenya Ismail, vilket 

Salim Mustafa har berättat om, hade frivilligt sex, inte bara en gång utan två gånger, 

så framstår det vidare händelseförloppet där Salim Mustafa knivhugger både Tenya 

Ismail och barnen som helt främmande. Tingsrätten lämnar Salim Mustafa uppgifter 

om att det hela varit frivilligt helt utan avseende och anser att de uppgifter som 

Tenya Ismail lämnat om händelsen tillsammans med det faktum att hon i övrigt är  

tillförlitlig utgör tillräcklig bevisning för att fälla Salim Mustafa till ansvar för 

våldtäkt enligt gärningspåståendet.  

 

Ska Salim Mustafa dömas för misshandel? 

 

Tenya Ismail har berättat att hon med visst våld förts in i den limousine som Salim 

Mustafa ordnat fram till sjukhuset. Väl inne i bilen har hon angett att Salim Mustafa 

både slog och nöp henne. Att hon blivit slagen i huvudet stöds av vittnesmålet från 

Ahmad Chaaban som sett detta från sin bil som stod mitt emot i limousinen. 

Tingsrätten fäster i detta fall avgörande tilltro till vittnets berättelse och anser att 

åklagaren styrkt att Salim Mustafa slagit Tenya Ismail i huvudet. När det härefter 
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gäller frågan om Salim Mustafa även nypt Tenya Ismail i benen på flera olika 

platser styrks detta i och för sig av de fotografier som togs av Tenya Ismail i 

anslutning till att hon anmälde händelsen. Något rättsmedicinskt utlåtande från 

rättsläkare om att skadorna skulle kunna vara resultatet av uppsåtliga nypningar från 

Salim Mustafa sida finns dock inte. De närmare uppgifterna om händelsen som 

framkommit visar också att Tenya Ismail dels mot sin vilja togs in i limousinen och 

dels att hon efter händelsen mer eller mindre ramlade ihop efter det att hon kommit 

ut ur bilen. I brist på närmare stödbevisning om de påstådda nypningarna kan det 

inte uteslutas att Tenya Ismail fått dessa skador på annat sätt. Åtalet avseende 

nypningarna ogillas men tingsrätten bedömer ända att Salim Mustafa ska dömas för 

misshandel enligt det som angetts om slagen mot huvudet. 

 

Ska Salim Mustafa dömas för stöld? 

 

Under händelsen i limousinen har Tenya Ismail blivit av med sin plånbok 

innehållande pengar och vissa id handlingar. Hon har också blivit av med sin 

telefon. Tenya Ismail har vid förhöret i tingsrätten klargjort att hon inte blivit av 

med några smycken utan att hon återfunnit dessa i en kasse efter händelsen.  

 

Frågan är om Salim Mustafa stulit plånboken och telefonen? Tenya Ismail har dels 

berättat att hon såg att Salim Mustafa tog sakerna från hennes väska och dels 

åberopat ett kontoutdrag för att visa att hon nyligen tagit ut en större summa 

kontanter inför den hastigt påkomna resan till Malmö för att se hur det stod till med 

Salim Mustafa som påstod sig vara mer eller mindre dödssjuk. Genom denna 

bevisning tillsammans med Tenya Ismails ytterligare uppgifter om att hon hade 

pengar i sin plånbok anser tingsrätten att det är styrkt att hon hade kontanter i 

plånboken. Telefonen har slutligen återfunnits i bakluckan i den bil som förde Salim 

Mustafa från platsen efter det att osämja uppstått. Enligt Mustafa Alkhader,                       

som körde bilen, satte sig Salim Mustafa i baksätet. När det gäller plånboken så 
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återfick Tenya Ismail den med id handlingar efter vissa åtgärder från en ”farbror” 

till Salim Mustafa.  

 

Tingsrätten finner att Salim Mustafa har haft tillfälle att ta de aktuella föremålen 

från Tenya Ismail i samband med hennes vistelse i limousinen. Tenya Ismail 

anmälde stölden i nära anslutning till händelsen och inget tyder på att hon skulle 

förlorat sakerna på annat sätt. Salim Mustafa har haft ett stort intresse av Tenya 

Ismail och ville vid denna tid försöka vinna tillbaka henne. Tenya Ismail har varit 

säker på att Salim Mustafa tog sakerna från hennes väska i limousinen och 

föremålen har anträffats på sådana platser att de kan knytas till Salim Mustafa. 

Tingsrätten dömer för stöld.   

 

Ska Salim Mustafa dömas för olovlig identitetsanvändning? 

 

Av de uppgifter som framkommit om vilken telefon som använts när de konton som 

avses med åtalet skapats kan konstateras att den Iphone 7 som använts under denna 

aktuella tid rent faktiskt innehafts av Salim Mustafa. Vare sig Salim Mustafa eller 

Tenya Ismail har påstått att de träffades under den tid då kontona enligt utredningen 

skapats. Telefonen som användes beslagtogs från Salim Mustafa i samband med att 

han greps den 15 augusti i Nässjö. Att någon annan - som i sådana fall skulle ha haft 

full tillgång till Salim Mustafas Iphone - skulle ha skapat kontona framstår som så 

osannolikt att den möjligheten helt kan uteslutas. Salim Mustafa har inte heller 

påstått att det är detta som skett. Tenya Ismail som inte haft tillgång till telefonen 

kan inte själv ha skapat kontona. Tingsrätten anser att bevisningen är sådan att 

åklagaren styrkt att Salim Mustafa gjort sig skyldig till det åtalade brottet. 

 

Vilket straffvärde har gärningarna och vilken påföljd ska Salim Mustafa dömas till? 

 

Gärningarna misshandel, stöld och olovlig identitetsansvändning har tillsammans 

ett straffvärde om ett par månaders fängelse. 



50

  
 

EKSJÖ TINGSRÄTT 
 
 

DOM 
2019-12-23 

B 1465-19 
 

 
 
 

 
 

Lagstiftningen beträffande straffet för mord ändrades 2014 och bestämmelsen i  

3 kap 1 § brottsbalken lyder nu enligt följande 

 
Den som berövar annan livet, döms för mord till fängelse på viss tid, lägst tio och högst arton 

år, eller, om omständigheterna är försvårande, på livstid. 

 

För försök till mord är straffskalan (enligt 23 kap. 1 § brottsbalken) fängelse (det vill säga lägst 

14 dagars fängelse) till fängelse på livstid.  

 

För brottet våldtäkt är straffet som lägst fängelse i två år och för brottet grov misshandel är 

påföljden som lägst fängelse i ett år och sex månader. 

 

När det gäller bestämmande av straff anges följande i 29 kap 1 § brottsbalken 

 
Straff ska, med beaktande av intresset av en enhetlig rättstillämpning, bestämmas inom ramen 

för den tillämpliga straffskalan efter brottets eller den samlade brottslighetens straffvärde. 

Vid bedömningen av straffvärdet ska beaktas den skada, kränkning eller fara som gärningen 

inneburit, vad den tilltalade insett eller borde ha insett om detta samt de avsikter eller motiv som 

han eller hon haft. Det ska särskilt beaktas om gärningen inneburit ett allvarligt angrepp på 

någons liv eller hälsa eller trygghet till person. 

 

Till detta kommer ytterligare bestämmelser om förmildrande och försvårande 

omständigheter i 29 kap 2-3 §§ samma balk. 

 

De avgörande faktorerna för att kunna bestämma ett brotts straffvärde är 

naturligtvis de omständigheter som framgår av den utredning som lagts fram. 

 

Högsta domstolen har i NJA 2015 s. 702 (balkongfallet) dömt för försök till mord 

och bestämt påföljden till fängelse i fjorton år. De (åtalet avsåg fler brott) brott som 

var aktuella hade begåtts före den 1 juli 2014; alltså före det att bestämmelsen om 

mord återigen 2014 ändrades i straffskärpande riktning. Hade den gärning som då 
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var uppe till bedömning avsett ett brott som begåtts efter den 1 juli 2014 så hade 

fängelsestraffet sannolikt blivit längre.  

 

Bestämmelsen i 3 kap 1 § brottsbalken fick alltså sin nuvarande lydelse genom en 

lagändring år 2014, då det i straffskalan lades till att straffet är fängelse på livstid 

”om omständigheterna är försvårande”. Avfattningen av straffbestämmelsen innebär 

inte någon gradindelning utan endast att, i de fall där omständigheterna bedöms 

vara försvårande, fängelse på livstid ingår i straffskalan vid sidan av de 

tidsbestämda straffen. Det grundläggande syftet med ändringen är att åstadkomma 

en skärpning av praxis. Avsikten är att livstidsstraffet ska kunna användas i 

betydligt större utsträckning än tidigare. (Se prop. 2013/14:194 och bet. 

2013/14:JuU28.) Som försvårande omständigheter som kan tala för fängelse på 

livstid anförs i lagmotiven bland annat fall där gärningen har föregåtts av särskild 

förslagenhet, medfört svårt lidande för offret eller riktat sig mot en närstående eller 

den som befunnit sig i en skyddslös ställning (jfr a. prop. s. 22 f.). I motiven betonas 

att en samlad bedömning ska göras av samtliga relevanta omständigheter. 

Lagändringen gjordes mot bakgrund av HD:s avgörande i rättsfallet NJA 2103 

s. 376. I avgörandet hade domstolen - med tillämpning av den dåvarande lydelsen 

av 3 kap 1 § BrB - uttalat att utgångspunkten för mord skulle vara fängelse i fjorton 

år och att livstids fängelse skulle tillämpas endast i de undantagsfall då ett 

tidsbestämt fängelsestraff på arton år inte var tillräckligt, t.ex. när gärningsmannen 

hade mördat fler än en person eller då omständigheterna annars var synnerligen 

försvårande. För att straffet skulle bestämmas till fängelse i sexton år borde det 

krävas att omständigheterna sammantagna tydligt talade för ett högre straff. 

Fängelse i arton år borde enligt domstolen tillämpas endast i de fall då 

omständigheterna var mycket försvårande, samtidigt som de inte var av sådant slag 

att livstids fängelse borde dömas ut. Syftet med lagändringen - som talar om livstids 

fängelse redan när omständigheterna är försvårande - är alltså att åstadkomma en 

skärpning i förhållande till denna praxis (jfr a. prop. s. 20 f. och a. bet. s. 5 f. och 7). 

Vid rättstillämpningen ska detta syfte respekteras inom ramen för vad som är 
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förenligt med de genomförda lagändringarna. Som Lagrådet konstaterade vid sin 

granskning kan lagändringen i belysning av motivuttalandena läsas som en viss 

presumtion för livstidsstraff vid försvårande omständigheter men inte så att livstids 

fängelse är en obligatorisk påföljd vid försvårande omständigheter (jfr a. prop. s. 34 

f.). Också fängelse på viss tid står till buds som straff även vid försvårande 

omständigheter. 

 

I det fall som tingsrätten nu ska bedöma kan konstateras att det föreligger många 

försvårande omständigheter. Först har emellertid tingsrätten att pröva hur stor den 

konkreta faran varit för att gärningarna skulle ha fullbordats. De poliser, och strax 

därefter även ambulanspersonal, som kom till platsen en stund efter att gärningarna 

avslutats har tveklöst, genom sina rådiga ingripanden, räddat livet på både Tenya 

Ismail och hennes femåriga dotter. Rättsläkaren Emma Wernvik har bedömt att de 

båda förlorat mycket blod och förklarat den omständigheten att de inte längre 

blödde markant beror på att kroppen i en sådan situation strävar efter att 

kompensera blodförlusten genom att krympa blodkärlens transport av blod. Båda 

målsägandena har beskrivits som grå i färgen och mycket tyder på att de skulle ha 

dött inom kanske 15-30 minuter om inte hjälp anlänt. Tingsrättens slutsats i denna 

fråga blir därför att de båda gärningarna försök till mord i båda fallen varit mycket 

nära att fullbordas och att Salim Mustafa gjort allt som krävdes för att brotten skulle 

kunnat fullbordats. Salim Mustafa har handlat med avsiktsuppsåt vilket är 

försvårande. Sammantaget har Salim Mustafa visat mycket stor hänsynslöshet. 

 

När det gäller vilket motiv Salim Mustafa haft så har inget annat framkommit än att 

det haft att göra med Tenya Ismails ovilja att återuppta den kärleksrelation de 

tidigare haft. Salim Mustafa har även haft ett laga kraft vunnet utvisningsbeslut mot 

sig och det är möjligt att han som sista utväg ville försöka få till stånd en ny 

prövning och därvid göra gällande en anknytning till Tenya Ismail och hennes barn. 
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Härutöver Tenya Ismail och hennes dotter har blivit utsatts för brotten i deras hem 

och även om Tenya Ismail tydligt förklarat att hon avslutat sin relation med Salim 

Mustafa måste han ändå betraktas som en närstående person som Tenya Ismail 

borde ha kunnat lita på. Tenya Ismail har också först utsatts för en våldtäkt som hon 

inte kunnat värja sig emot. Genom den uppspelning som skett från de aktuella 112 

samtalen är det också visat att Tenya Ismail drabbats av svåra fysiska skador och att 

hon måste ha känt en svår dödsångest både avseende sin egen situation men också 

avseende barnens. Sannolikt gäller detta även dottern Aleen. 

 

Den mest försvårande omständigheten är dock att Salim Mustafa gett sig på en 

femårig flicka och utsatt henne för flera knivhugg, varav två varit särskilt svåra. Ett 

av huggen här gått igenom hela flickans kropp och det andra har varit djupt. Även 

om det är något oklart om flickan varit vaken eller sovit vid det inledande angreppet 

är det ingen omständighet som visar att flickan haft en chans att försvara sig mot 

angreppet eller kunnat lämna platsen. Salim Mustafa agerande i denna del har varit 

extremt hänsynslöst. 

 

Sammantaget anser tingsrätten att det förhållandet att brottet mot Tenya Ismails 

dotter inte fullbordades bör i detta fall bara medföra endast en begränsad reduktion 

av straffvärdet. Ett fullbordat brott i detta fall hade medfört påföljden fängelse på 

livstid. Tingsrätten anser att straffvärdet för försök till mord avseende dottern är 

fängelse i 18 år.  

 

När det gäller straffvärdet för mordförsöket på Tenya Ismail så visar de 

avvärjningsskador hon haft på händer och armar att hon har försökt att freda både 

sig och sina barn från de brott de alla utsattes för. Hon har inte lyckats till fullo och 

någon annan möjlighet för henne att på något sätt tillkalla hjälp har inte funnits. Det 

har varit fråga om upprepat knivvåld som i flera fall riktats mot de vitala delarna av 

Tenya Ismails kropp. Gärningen har skett i Tenya Ismails bostad efter att Salim 

Mustafa slutligen tillåtits att övernatta i bostaden. Tenya Ismails barn har varit 
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närvarande vid mordförsöket. Tenya Ismail har också tvingats närvara vid den 

situation som måste vara den svåraste som finns för en förälder att hamna i då båda 

hennes barn utsattes för allvarligt knivvåld av en person som de tidigare 

uppenbarligen tyckt om och litat på. Den hjälplöshet och dödsångest som Tenya 

Ismail måste ha upplevt har varit fasansfull. Straffvärdet för mordförsöket på Tenya 

Ismail är enligt tingsrättens bedömning fängelse i 16 år. Straffvärdet för våldtäkten 

är fängelse i tre år. 

 

Tenya Ismails son har utsatts för en allvarlig grov misshandel. Brottet har riktats 

mot ett barn och pojken har tillfogats ett flertal svåra skärskador. Liknande 

försvårande omständigheter som nämnts ovan föreligger även beträffande den grova 

misshandeln mot sonen. Straffvärdet för detta brott är enligt tingsrättens bedömning 

fängelse i drygt tre år. 

 

Vid en tillämpning av den så kallade asperationsmetoden kan snabbt konstateras att 

straffvärdet skulle uppgå till fängelse i närmare trettio år. Som det redogjorts för 

inledningsvis är det längsta tidsbestämda straff som tingsrätten kan döma till 

fängelse i 18 år. Fråga uppstår dock om brottsligheten som Salim Mustafa nu döms 

för ska föranleda påföljden fängelse på livstid. Det finns en möjlighet att bedöma 

frågan på detta sätt om brottsligheten är så allvarlig att ett fängelsestraff på livstid är 

motiverat (se Borgeke och Heidenborg, Att bestämma påföljd för brott; tredje 

upplagan sid 87). 

 

Försök till mord med så enskilt höga straffvärden som angetts ovan hör till de  

allvarligaste brotten som finns i det svenska straffsystemet. Tingsrätten finner vid 

en slutlig sammanvägd bedömning i detta fall att det finns tillräckliga skäl att döma 

ut fängelse på livstid som straff för den brottslighet som Salim Mustafa nu döms 

för.  
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Ska målsägandena tilldömas skadestånd? 

 

Samtliga målsäganden har utsatts för en stor kränkning och även för sveda och värk. 

De har rätt till skadestånd. Högsta domstolen har i fallet NJA 2018 s. 1083 funnit att 

en domstol, när den ska bestämma kränkningsersättning för brottsliga handlingar 

som har samband med varandra, är det den samlade kränkningen som den 

skadelidande typiskt drabbas av genom angreppen som är avgörande. 

 

När det vidare gäller ersättning för kränkning vid försök till mord så tillämpas 

generellt viss schablonersättning med möjlighet till justering utifrån de enskilda 

omständigheterna.  

 

Tenya Ismails rätt till kränkningsersättning bör ske som en ersättning i ett för allt. 

Hon har utsatts för misshandel, olovlig identitetsanvändning, våldtäkt och försök till 

mord. Gärningarna har otvetydigt ett samband; både tids- och motivmässigt. 

 

Schablonersättningen för kränkning vid försök till mord är sedan en tid 125 000 kr. 

För våldtäkt är ersättningen 100 000 kr. I Tenya Ismails fall så har hon - avseende 

mordförsöket - drabbats av allvarliga skador. Det brottsliga förloppet - avseende 

både våldtäkten och mordförsöket - har varit utdraget. Tingsrätten finner att 

ersättning för kränkning ska ges med sammanlagt 200 000 kr. 

 

När det gäller kränkningsersättning till Tenya Ismails dotter så har även hon 

drabbats av allvarliga skador. Hennes operationsärr på magen - som framgår av 

videoförhöret - kommer ständigt att påminna henne om vad hon utsattes för. 

Tingsrätten anser att hon har rätt till ersättning med 150 000 kr. 

 

När det gäller kränkningsersättningen till Tenya Ismails son för den grova 

misshandel han utsattes för så bedömer tingsrätten att denna ersättning ska sättas till 
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60 000 kr. Det har varit fråga om allvarliga skador som enligt rättsläkaren var 

potentiellt livshotande. Våldet avsåg flera knivhugg/stick. 

 

Målsägandena har också rätt till yrkad ersättning (15 000 kr per person) för sveda 

och värk. Tenya Ismails yrkande om ersättning för stulen egendom, 2 400 kr i 

kontanter bifalls. 

 

Ska Salim Mustafa vara kvar i häkte? 

 

Åklagaren har yrkat på fortsatt häktning. Salim Mustafa har velat bli försatt på fri 

fot. Tingsrätten beslöt efter huvudförhandlingen att Salim Mustafa skulle vara kvar i 

häkte till dess dom meddelades. Åklagaren påstod som grund för fortsatt häktning 

flyktfara, risk för fortsatt brottslighet och obligatorisk häktning avseende gärningen 

våldtäkt. 

 

Salim Mustafa döms nu till livstid fängelse. Tingsrätten anser att det föreligger dels 

flyktfara dels en risk för fortsatt brottslighet och dels att det är fråga om så kallad 

obligatorisk häktning (vilket är aktuellt när någon döms för ett brott med lägst två 

års fängelse som påföljd i straffskalan) eftersom Salim Mustafa döms för våldtäkt. 

Salim Mustafa ska alltså vara fortsatt häktad i målet till dess domen vunnit laga 

kraft. 

 

Ska Salim Mustafa utvisas och i så fall på hur lång tid? 

 

Salim Mustafa döms nu till livstids fängelse för bland annat försök till mord i två 

fall, grov misshandel och våldtäkt. 

 

Av ett yttrande från Migrationsverket framgår att det inte föreligger 

hinder mot att utvisa honom till Libanon. Salim Mustafa har motsatt sig yrkandet 

om utvisning. Salim Mustafa har varit i Sverige sedan 2015 men har såvitt 
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framkommit ingen närmare anknytning till Sverige. Hans familj finns alltjämt kvar i 

Libanon. Salim Mustafa har inget uppehållstillstånd. Det finns sedan 2018 också ett 

utvisningsbeslut mot honom som vunnit laga kraft.  

 

Brotten försök till mord, grov misshandel och våldtäkt är med hänsyn till den skada, 

fara och kränkning som uppstått för enskilda intressen så allvarliga att Salim 

Mustafa inte ska få stanna kvar i Sverige. (Utlänningslagen 8 a Kap. 1 § andra 

stycket andra punkten.) Tingsrätten utvisar alltså Salim Mustafa och med hänsyn till 

den allvarliga brottslighet han gjort sig skyldig till ska återreseförbudet vara utan 

tidsbegränsning (samma lag men 8 §). 

 

Ska tingsrätten bifalla yrkandena avseende beslag (förutom beslaget av en  

Iphone 7) och fortsatt avspärrning? 

 

Salim Mustafa har inte haft någon erinran mot åklagarnas yrkanden i dessa delar 

och tingsrätten anser att yrkandena är lagligen grundade och bifaller dessa. När det 

gäller frågan om avspärrning ska tillämpliga regler om beslag gälla. 

 

Frågan om förverkande av en Iphone 7. 

 

Salim Mustafa har motsatts sig åklagarens yrkande om förverkande. Tingsrätten har 

dömt för brottet olovlig identitetsanvändning och det är visat att den aktuella 

telefonen har använts vid gärningen. Även om straffvärdet för just detta brott inte 

varit särskilt högt så har det varit fråga om flera olika konton som Salim Mustafa 

har skapat. Tingsrättens anser att det är allmänt känt att en begagnad Iphone 7 är 

värd ungefär ett par tusen kronor och tingsrätten finner inte att ett förverkande är  

oskäligt varför telefonen ska förverkas. 
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Frågan om fortsatt sekretess? 

 

Tingsrätten har beträffande vissa bilder tidigare under målets handläggning beslutat 

att inte lämna ut visst material ur förundersökningsprotokollet. Detta material är 

bilder på målsäganden och de skador de fick. En del av detta material har åberopats 

som skriftlig bevisning och föredragits inom stängda dörrar vid åklagarnas 

sakframställan i målet. Tingsrätten anser att det föreligger skäl att med hänsyn till 

sekretessbestämmelsen om persons hälsa alltjämt låta sekretessen avseende detta 

material bestå. Vilka sidor ur förundersökningsprotokollet som avses framgår av 

beslutet under rubriken sekretess. 

 

Ersättningar till advokaterna? 

 

När det gäller ersättningarna till advokaterna Berntö och Grudemo så anser 

tingsrätten att deras respektive begäran utifrån omständigheterna är skäliga. 

 

Övrigt? 

 

Salim Mustafa ska enligt lag betala en avgift till Brottsofferfonden eftersom han 

döms för brott där fängelse ingår i straffskalan. Kostnaden för offentlig försvarare 

och målsägandebiträdet ska betalas av staten. 

 

ANVISNINGAR FÖR HUR MAN ÖVERKLAGAR, se bilaga 4. 

Överklagande senast den 13 januari 2020 ställs till Göta hovrätt men ges in till 

Eksjö tingsrätt.  

 

På tingsrättens vägnar  

 

 

Erik Handmark 
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I avgörandet har en domare och nämnd deltagit. 

 

Avräkningsunderlag; se nästa sida. 

 



EKSJÖ TINGSRÄTT Avräkningsunderlag
2019-12-23
Eksjö

Mål nr: B 1465-19

Postadress
Box 230
575 23 Eksjö

Besöksadress
Sofieholmsgatan 7

Telefon
0381-384 00
E-post: eksjo.tingsratt@dom.se
www.eksjotingsratt.domstol.se

Telefax Expeditionstid
måndag - fredag
08:00-16:00

Underlaget avser
  Person-/samordningsnummer/födelsetid
  19910564-1253

  Datum för dom/beslut
  2019-12-23

  Efternamn
  Mustafa

  Förnamn
  Salim

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet har
ägt rum under nedan angivna tider.
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet
(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

  2019-08-15

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål
£Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller har

verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen
£Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller

strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, beslut
eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a §
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen (3 § 4
förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Eksjö tingsrätt
B 1465-19

Häktat mål

Stämningsansökan
Tilltalade
Salim Mustafa
Tolkbehov arabiska.
Företräds av advokat Christian Berntö.
- Gripen 2019-08-15, Anhållen 2019-08-15, Häktad 2019-08-16.

Ansvarsyrkanden m.m.

1.1 FÖRSÖK TILL MORD
5000-K1006196-19

Salim Mustafa har den 15 augusti 2019 på Västerlånggatan 50 B, Eksjö
kommun, uppsåtligen försökt döda Tenya Shirwan Ismail, Aleen Payam
Abdulnoor och Aland Payam Abdulnoor genom att

- med kniv eller annat eggvasst föremål hugga/skära Tenya Shirwan Ismail i
bålen, på halsen, armarna och benen,
- med kniv eller annat eggvasst föremål hugga/skära Aleen Payam Abdulnoor
i bålen, ansiktet och på ena handen,
- med kniv eller annat eggvasst föremål hugga/skära Aland Payam Abdulnoor
i bålen, på halsen, armarna och benen och
- försökt att kväva Aland Payam Abdulnoor genom att trycka ett klädesplagg
över hans ansikte vilket lett till andnöd hos honom samt till honom uttala att
han ska vara tyst och att han annars skulle skadas/dödas eller liknande med
samma innebörd.

Det utövade våldet har varit av särskilt hänsynslös art.

Tenya Shirwan Ismail orsakades, utöver smärta och ömhet, sårskador på
halsen med luftinträde under huden samt på bålen med underliggande skador
på tunntarmen och magsäcken, sårskador på armarna och benen där flertalet
av skadorna skadat underliggande muskulatur och senor samt rispor på bålen
och benen. I vart fall vissa av skadorna har varit livshotande.

Ange dessa uppgifter vid kontakt med myndigheten

Postadress Gatuadress Telefon E-post

Box 73 Vallgatan 7 010-562 60 00 registrator.ak-jonkoping@aklagare.se
55112  JÖNKÖPING

Telefax

010-562 60 03

Stämningsansökan Sida
Åklagarområde Öst Handling 155
Åklagarkammaren i Jönköping Ärende AM-109453-19
Kammaråklagare Kristoffer Clausen 2019-12-03 Handläggare 205A-16

1(8)
Bilaga 1

EKSJÖ TINGSRÄTT

INKOM: 2019-12-03
MÅLNR: B 1465-19
AKTBIL: 46



 

 

Aleen Payam Abdulnoor orsakades, utöver smärta och ömhet, sårskador i
ansiktet, på den vänstra handen samt på bålen med underliggande skador på
levern och tjocktarmen. I vart fall vissa av skadorna har varit livshotande.

Aland Payam Abdulnoor orsakades, utöver smärta och ömhet, sårskador på
halsen, vänstra armen, bålen och benen samt hudavskrapning på bålen. Vissa
av skadorna har varit potentiellt livshotande.

Det fanns en fara för att brotten skulle fullbordas.

Lagrum: 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 1 § brottsbalken

1.2 VÅLDTÄKT
5000-K1006196-19

Salim Mustafa har genomfört samlag och annan sexuell handling jämförlig
med samlag med Tenya Shirwan Ismail som inte deltog frivilligt. Det hände
någon gång den 15 augusti 2019 på Västerlånggatan 50 B, Eksjö kommun.

Salim Mustafa har med våld tilltvingat sig vaginalt samlag och fört upp sina
fingrar i målsägandens underliv samt försökt förmå målsäganden att utföra
oralsex på honom.

Tenya Shirwan Ismail deltog i samlaget och den sexuella handlingen som en
följd av rädsla samt att Salim Mustafa betvingat hennes kropp genom att lägga
sig över henne och på olika sätt hålla fast hennes armar/händer.

Salim Mustafa begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 6 kap 1 § 1 st 1 men och 3 men 1 p brottsbalken

Målsägande
Sekretess Aleen Payam Abdulnoor
Åklagaren för ej talan
Företräds av advokat Andreas Grudemo.

Sekretess Aland Payam Abdulnoor
Åklagaren för ej talan
Företräds av advokat Andreas Grudemo.

Sekretess Tenya Shirwan Ismail
Åklagaren för ej talan
Tolkbehov sorani
Företräds av advokat Andreas Grudemo.
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Särskilda yrkanden
1. Det yrkas att beslaget av angivet gods, beslagtaget hos Salim Mustafa, ska

bestå tills domen vinner laga kraft:
2019-5000-BG86189.2 (Mobiltelefon)
2019-5000-BG86189.3 (Mobiltelefon)
2019-5000-BG86199.1 (Axelremsväska)
2019-5000-BG86199.4 (Identitetskort)
2019-5000-BG86199.5 (Mobiltelefon)
2019-5000-BG86199.6 (Mobiltelefon)
2019-5000-BG86199.7 (Usb)
2019-5000-BG86199.8 (Usb)
2019-5000-BG86199.9 (Usb)
2019-5000-BG86199.10 (Usb)
2019-5000-BG86199.11 (Ring)
2019-5000-BG86199.15 (Sim-kort)
2019-5000-BG86199.16 (Sim-kort)
2019-5000-BG86199.17 (Sim-kort)
2019-5000-BG86199.18 (Sim-kort)
2019-5000-BG86199.19 (Sim-kort)
2019-5000-BG86199.20 (Sim-kort)
2019-5000-BG86199.21 (Sim-kort)
2019-5000-BG86199.22 (Sim-kort)
2019-5000-BG86199.23 (Sim-kort)
2019-5000-BG86199.24 (Solglasögon)
2019-5000-BG86199.25 (Powerbank)
2019-5000-BG86199.30 (Sim-kort (5 st))
2019-5000-BG86205.1 (Kalsonger)
2019-5000-BG86205.2 (Luvjacka)
2019-5000-BG86205.3 (Jeans)
2019-5000-BG86205.4 (Sandaler)
2019-5000-BG86221.1 (Påse)
2019-5000-BG86221.2 (Linne)
2019-5000-BG86221.3 (T-shirt)
2019-5000-BG86221.4 (Pekdator)
2019-5000-BG86221.5 (Pekdator)
2019-5000-BG86221.6 (Laddare)
2019-5000-BG86221.7 (Bussbiljett)
2019-5000-BG86221.8 (Kontantkort). Det beslagtagna ska därefter
återlämnas/hävas.
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2. Det yrkas att beslaget av angivet gods, beslagtaget hos målsägandena och
på brottsplatsen, ska bestå tills domen vinner laga kraft:
2019-5000-BG85250.1 (Morgonrock)
2019-5000-BG85250.2 (Skärp till morgonrock)
2019-5000-BG85250.3 (Trasa)
2019-5000-BG85250.4 (Trosor)
2019-5000-BG85250.5 (Klänning)
2019-5000-BG85250.6 (Tygbit från klänning)
2019-5000-BG85250.7 (Tygbit från klänning)
2019-5000-BG85250.8 (Plasthandske)
2019-5000-BG85250.9 (Ring)
2019-5000-BG85250.10 (Ring)
2019-5000-BG85250.11 (Ring)
2019-5000-BG86246.1 (Usb)
2019-5000-BG86298.1 (Klänning)
2019-5000-BG86298.2 (Trosor)
2019-5000-BG86317.1 (Linne)
2019-5000-BG86317.2 (Shorts)
2019-5000-BG86317.3 (Shorts)
2019-5000-BG86317.4 (Kalsonger)
2019-5000-BG86571.3 (Tröja)
2019-5000-BG86574.2 (Dator)
2019-5000-BG86706.1 (Film)
2019-5000-BG87962.1 (Lakan)
2019-5000-BG87962.2 (Påslakan)
2019-5000-BG87962.3 (Täcke)
2019-5000-BG87962.4 (Madrass)
2019-5000-BG87962.5 (Filt)
2019-5000-BG87962.6 (Trosor)
2019-5000-BG87966.1 (Disktrasa)
2019-5000-BG87966.2 (Disktrasa)
2019-5000-BG87966.3 (Resehandling (2 st))
2019-5000-BG87966.4 (Kvitto)
2019-5000-BG87966.5 (Papperslapp)
2019-5000-BG93641.1 (övervakningsfilm)
2019-5000-BG96684.1 (Väska)
2019-5000-BG96684.2 (Uttagskvitto)
2019-5000-BG96684.3 (Uttagskvitto)
2019-5000-BG96684.4 (Inköpskvitto)
2019-5000-BG96684.5 (Inköpskvitto)
2019-5000-BG96684.6 (Kvitto)
2019-5000-BG96684.7 (Inköpskvitto)
2019-5000-BG96684.8 (Biljett)
2019-5000-BG96684.9 (Biljett)
2019-5000-BG96684.10 (Biljett)
2019-5000-BG96684.11 (Biljett)
2019-5000-BG96684.12 (Biljett)
2019-5000-BG96684.13 (Biljett)
2019-5000-BG96684.14 (Biljett)
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2019-5000-BG96684.15 (Inköpskvitto)
2019-5000-BG96684.16 (Inköpskvitto)
2019-5000-BG96684.17 (Inköpskvitto)
2019-5000-BG96684.18 (Inköpskvitto)
2019-5000-BG96684.19 (Inköpskvitto)
2019-5000-BG96684.20 (Biljett)
2019-5000-BG96684.21 (Diverse). Det beslagtagna ska därefter
återlämnas/hävas.

3. Det yrkas att beslaget av säkrade övervakningsfilmer, ska bestå tills
domen vinner laga kraft:
2019-5000-BG90840.1 (Övervakningsfilm)
2019-5000-BG90844.1 (Övervakningsfilm)
2019-5000-BG91437.1 (usb-minne)
2019-5000-BG94640.1 (Usb-minne (4 st))
2019-5000-BG97172.1 (Usb-minne (2 st)). Det beslagtagna ska därefter
återlämnas/hävas.

2.1 MISSHANDEL
5000-K923974-19

Salim Mustafa har tvingat Tenya Shirwan Ismail in i en bil där han slagit
henne i huvudet och nypt henne i benen. Det hände någon gång mellan den 27
juli 2019 och den 28 juli 2019 i Malmö, Malmö stad. Tenya Shirwan Ismail
orsakades smärta, ömhet och blåmärken.

Salim Mustafa begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 3 kap 5 § brottsbalken

2.2 STÖLD
5000-K923974-19

Salim Mustafa har olovligen tagit en mobiltelefon, plånbok med kontanter och
smycken till ett okänt men icke ringa värde som tillhörde Tenya Shirwan
Ismail. Det hände någon gång mellan den 27 juli 2019 och den 28 juli 2019 i
Malmö, Malmö stad. Tillgreppet innebar skada.

Salim Mustafa begick gärningen med uppsåt att stjäla.

Lagrum: 8 kap 1 § brottsbalken
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Målsägande
Sekretess Tenya Shirwan Ismail
Åklagaren för ej talan
Tolkbehov sorani
Företräds av advokat Andreas Grudemo.

3 OLOVLIG IDENTITETSANVÄNDNING
5000-K975698-19

Salim Mustafa har utgett sig för att vara Tenya Shirwan Ismail genom att
olovligen använda hennes identitetsuppgifter. Salim Mustafa har skapat
Instagram-konton i målsägandens namn där han lagt upp bilder på
målsäganden/målsägandens barn samt via kontona tagit kontakt med andra
personer. Det hände mellan den 26 juli 2019 och den 14 augusti 2019 på
okänd plats, Sverige. Handlingen medförde skada och/eller olägenhet för
Tenya Shirwan Ismail.

Salim Mustafa begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 4 kap 6 b § brottsbalken

Målsägande
Sekretess Tenya Shirwan Ismail
Åklagaren för ej talan
Tolkbehov sorani
Företräds av advokat Andreas Grudemo.

Särskilda yrkanden
Det yrkas att i beslag tagen iPhone 7 förverkas från Salim Mustafa enligt 36
kap 2 § brottsbalken: 2019-5000-BG86189.1 (Mobiltelefon).

4 TALAN OM UTVISNING

Det yrkas att Salim Mustafa utvisas från Sverige och förbjuds att utan
tidsbegränsning återvända hit enligt 8 a kap 1 § och 8 § utlänningslagen
(2005:716).

5 Muntlig bevisning
1. Förhör med målsäganden Tenya Shirwan Ismail (tolkbehov sorani)

angående de olika händelserna för att bevisa gärningarna.

Stämningsansökan Sida
Åklagarområde Öst Handling 155
Åklagarkammaren i Jönköping Ärende AM-109453-19
Kammaråklagare Kristoffer Clausen 2019-12-03 Handläggare 205A-16

6(8)



2. Uppspelning av videoförhör med målsäganden Aland Payam Abdulnoor
angående de olika händelserna för att bevisa gärningarna. (ca 1 h 30 min
uppspelningstid, skiva medtas av åklagare)

3. Uppspelning av videoförhör med målsäganden Aleen Payam Abdulnoor
angående händelsen under åtalspunkten 1.1 för att bevisa gärningarna. (ca
40 min uppspelningstid, skiva medtas av åklagare)

4. Förhör med den tilltalade Salim Mustafa (tolkbehov arabiska) som
förnekar brott.

5. Förhör med vittnet Jonas Sandström, polisassistent, angående han
iakttagelser på brottsplatsen för att bevisa framförallt gärningarna under
åtalspunkten 1.1.

6. Förhör med vittnet Ida Rosell, polisassistent, angående hennes
iakttagelser på brottsplatsen samt vad målsäganden uppgett till henne om
gärningsmannen  för att bevisa gärningarna under åtalspunkten 1.1.

7. Förhör med vittnet Suha Majeed Hameed Alobaidi (tolkbehov
arabiska) angående framförallt hennes iakttagelser av och kontakter med
den tilltalade samt kontakter med målsäganden Aland Payam Abdulnoor
på morgonen den 15 augusti 2019 för att bevisa att den tilltalade är
gärningsman avseende åtalspunkten 1.1.

8. Förhör med vittnet Johan Gustafsson angående  hans iakttagelser av den
tilltalade för att bevisa hur den tilltalade rört sig på morgonen den 15
augusti 2019.

9. Förhör med vittnet Samuel Roos, polisassistent, angående hans
iakttagelser av och kontakter med den tilltalade i samband med/efter
gripande för att bevisa gärningarna under åtalspunkten 1.1.

10. Förhör med vittnet Ahmad Chaaban angående framförallt hans kontakter
med målsägandena och den tilltalade samt angående hans iakttagelser av
händelseförloppet avseende åtalspunkten 2  för att bevisa att den tilltalade
agerat såsom påståtts i åtalspunkten 2 samt att målsäganden Tenya
Shirwan Ismail varit tydlig med att hon inte ville ha ett förhållande med
den tilltalade.

11. Förhör med vittnet Hussein El-Kassem angående  hans kontakter med
den tilltalade och hans iakttagelser av händelseförloppet avseende
åtalspunkten 2 för att bevisa gärningarna under åtalspunkten 2 samt att
målsäganden Tenya Shirwan Ismail varit tydlig med att hon inte ville ha
ett förhållande med den tilltalade, vilket den tilltalade inte accepterat
(videoförhör tillräckligt).
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12. Förhör med vittnet Mustafa Alkhader (tolkbehov arabiska) angående
hans iakttagelser av händelseförloppet avseende åtalspunkten 2 för att
bevisa framförallt gärningen under åtalspunkten 2.2. (videoförhör
tillräckligt)

13. Förhör med den sakkunnige Emma Wernvik, rättsläkare, att höras
närmare angående skadebilden på målsägandena för att bevisa
gärningarna under åtalspunkten 1.

Handläggning
Förslag till huvudförhandlingsplan bifogas.

Bilaga med skriftlig bevisning bifogas.

SÄRSKILT YRKANDE (Eksjöbostäder och Obaida Khaled)
Det yrkas att avspärrningen av lägenheten på Västerlånggatan 50 B, Eksjö,
består till dess domen vinner laga kraft. Avspärrningen ska därefter hävas.

Stämningsansökan Sida
Åklagarområde Öst Handling 155
Åklagarkammaren i Jönköping Ärende AM-109453-19
Kammaråklagare Kristoffer Clausen 2019-12-03 Handläggare 205A-16

8(8)



   Sida 

 

1 (4) 

  Åklagarområde Öst  Handling 

 

152 

 Åklagarkammaren i Jönköping  Ärende 

 

AM-109453-19 

  Kammaråklagare Kristoffer Clausen 2019-11-26 Handläggare 205A-16 

       

 

 

 

 

 

 

 

 
SKRIFTLIG BEVISNING  

 

En del av den skriftliga bevisningen kommer endast gås igenom översiktligt under 

sakframställan och vid behov närmare gås igenom under förhör.  

 

Bakgrund/allmänt 

 

Protokoll ingripande enligt PL 13 §, s. 346-347 fup 

 

SMS mellan Tenya Shirwan Ismail och Helle Dammegaard, s. 1237-1238 fup 

 

IT-forensisk undersökning av iPhone 7 (2019-5000-BG86189-1), s. 26, 28-29, 34 

och 73-240 (meddelanden/ljudfiler whatsapp) 

 

IT-forensisk undersökning av iPhone 6 (2019-5000-BG86189-2), s. 262 

tilläggsprotokoll 

 

IT-forensisk undersökning av iPhone Xs Max (2019-5000-BG86574-1), s. 7-8 

tilläggsprotokoll 
 

Åtalspunkten 2 (misshandel och stöld) 

 

Anmälan, s. 1-4 fup 

 

Fotografier målsägandens skador, s. 357 fup 

 

Fotografi på den tilltalade, s. 358 fup samt s. 20-21 tilläggsprotokoll 

 

Meddelanden mellan Tenya Shirwan Ismail och den tilltalade, s. 151 och 162-163 

tilläggsprotokoll 

 
Åtalspunkten 3 (olovlig identitetsanvändning) 
 
Anmälan, s. 360-361 fup 

 

IT-forensisk undersökning av iPhone 7 (2019-5000-BG86189-1), s. 22-25, 30 och 

245 tilläggsprotokoll 

 

Åtalspunkten 1  

 

Kartläggning rörelser/kontakter den 14 augusti 2018  

 

(PM angående övervakningsfilm från Resecentrum Jönköping, s. 673-674 fup) 

 

 
Postadress 

 
Gatuadress 

 
Telefon 

 
E-post 

Box 73 
551 12  JÖNKÖPING 
 

Vallgatan 7 
 

010-562 60 00 
 
Telefax 

010-562 60 03 

registrator.ak-jonkoping@aklagare.se 
 
Webbadress 

www.aklagare.se 
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Stillbilder från övervakningskameror på Resecentrum i Jönköping, s. 676-681 fup 

 

(PM angående övervakningsfilm från Pressbyrån på Resecentrum, s. 682-683 fup) 

 

Stillbilder från övervakningskamera på Pressbyrån på Resecentrum i Jönköping, 

s. 684-687 fup 

 

Stillbilder från övervakningskameror på Resecentrum i Nässjö, s. 692-694 fup  

 

Stillbilder från övervakningskamera på Hotell Högland i Nässjö, s. 697-701 fup 

 

PM samt stillbilder från övervakningskamera på Eksjö Stadshotell, s. 703-705 fup 

 

PM kommunikation (HÖK/HAK) avseende telefonanvändning och positionering 

under den 14 augusti 2019, s. 627-646 fup 

 

Inledande uppgifter morgonen den 15/8  

 

Händelserapport, s. 12, 14 och 40 fup 

 

PM kommunikation (HÖK/HAK) avseende telefonanvändning på morgonen den 

15 augusti 2019, s. 649-652 fup 

 

Uppspelning av samtal till SOS, skiva tas med och spelas upp av åklagaren, 

ungefärlig uppspelningstid ca 34 min  

 

Utskrift av larmsamtal till SOS från målsäganden, s. 56-69 fup 

 
Brottsplatsen 

 
Protokoll undersökning av brottsplats, s. 362-389 fup 

 

Fotografier från brottsplatsen, s. 390 fup 

 

Beslagsprotokoll och klädundersökning avseende gul tröja, s. 415 och 418-421 fup 

 

Sakkunnigutlåtande och slutrapporter från NFC avseende DNA och fingeravtryck, 

s. 743-767 fup samt s. 2-5 tilläggsprotokoll 

 

Den tilltalades rörelser, kommunikation etc den 15 augusti 2019 
 
Fotografier av den misstänkte då han gripits, s. 472-476 fup 

 

Fotografi av den misstänktes skada och ben, s. 479-481 fup 

 

Protokoll över fotodokumentation och undersökning av de kläder och gods 

misstänkt bar vid gripandet, s. 485-507 fup 
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Beslagsprotokoll 2019-5000-BG86221 avseende H&M-påse och dess innehåll, s. 

509-511 fup 

 

Fotografier avseende H&M-påsen och dess innehåll, s. 512-518 fup 

 

Beslagsprotokoll 2019-5000-BG86189 avseende tre telefoner som misstänkt bar 

vid gripandet, s. 525-526 fup 

 

Fotografier av de telefoner som misstänkt bar vid gripandet, s. 527-533 fup 

 

Beslagsprotokoll 2019-5000-BG86199 avseende den axelremsväska och dess 

innehåll som misstänkt bar vid gripandet, s. 546-556 fup 

 

Protokoll över fotoarbete och spårsäkring av axelremsväska och dess innehåll, 

s. 571-593 fup 

 

PM kommunikation (HÖK/HAK) avseende telefonanvändning och positionering 

under den 15 augusti 2019, s. 647-648 fup 

 
IT-forensisk undersökning av iPhone 6 (2019-5000-BG86189-2), s. 261 och 
277 tilläggsprotokoll  
 

PM samt analys angående trådlösa nätverk i centrala Eksjö som den iPhone 6 

(BG86189-2), som misstänkt bar vid gripandet, kopplat upp sig mot, s. 664- 669 

fup 

 

PM angående övervakningsfilm från Lidl i Eksjö, karta, stillbilder, s. 707-714 fup 

 

PM angående övervakningsfilm från Optimera i Eksjö samt stillbilder och 

satellitbild, s. 716-719 fup 

 

Fotografier tagna utanför och inifrån Optimera i Eksjö, s.730-736 fup 

 

 

Målsägandenas kläder m.m. 

 

Beslagsprotokoll och protokoll klädundersökning Tenya Shirwan Ismails kläder, 

s. 446-459 fup 

 

Beslagsprotokoll och protokoll klädundersökning Aland Abdulnoors kläder, 

s. 460-466 fup 

 

Beslagsprotokoll och protokoll klädundersökning Aleen Abdulnoors kläder, s. 

467-471 fup 

 

IT-forensisk undersökning av iPhone Xs Max (2019-5000-BG86574-1), s. 9 

tilläggsprotokoll 
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Målsägandenas skador 

 
Fotografier från brottsplatsen tagna av polispersonal, s. 241-243 protokollsbilaga 

 

Rättsintyg samt fotobilaga och skiss avseende Tenya Ismails skador, s. 2-18 

protokollsbilaga 

 

Fotografier tagna av vårdpersonal avseende Tenya Ismails skador, s. 28, 43, 51-52, 

55-56, 58-59, 60, 62, 64 och 85 protokollsbilaga 

 

Rättsintyg samt fotobilaga och skiss avseende Aland Abdulnoors skador, s. 123- 

134 protokollsbilaga 

 

Fotografier tagna av vårdpersonal avseende Aland Abdulnoors skador, s. 141, 143, 

145 och 147-151 protokollsbilaga 

 

Rättsintyg samt skiss avseende Aleen Abdulnoors skador, s. 166-172 

protokollsbilaga 

 

Fotografier tagna av vårdpersonal avseende Aleen Abdulnoors skador, s. 178 och 

180-183 

 

Den tilltalades skador m.m. 

 
Rättsintyg samt fotobilaga avseende Salim Mustafas skador, s. 216-227 

protokollsbilaga 
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Hur man överklagar 
Dom i brottmål, tingsrätt TR-01 

_________________________________________________________________ 

Vill du att domen ska ändras i någon del kan 
du överklaga. Här får du veta hur det går till. 

Överklaga skriftligt inom 3 veckor 

Ditt överklagande ska ha kommit in till 
domstolen inom 3 veckor från domens datum. 
Sista datum för överklagande finns på sista 
sidan i domen. 

Överklaga efter att motparten överklagat 

Om ena parten har överklagat i rätt tid, har den 
andra parten också rätt att överklaga även om 
tiden har gått ut. Det kallas att anslutnings-
överklaga. 

En part kan anslutningsöverklaga inom en 
extra vecka från det att överklagandetiden har 
gått ut. Ett anslutningsöverklagande måste 
alltså komma in inom 4 veckor från domens 
datum. 

Ett anslutningsöverklagande upphör att gälla 
om det första överklagandet dras tillbaka eller 
av något annat skäl inte går vidare. 

Så här gör du 

1. Skriv tingsrättens namn och målnummer. 

2. Förklara varför du tycker att domen ska 
ändras. Tala om vilken ändring du vill ha 
och varför du tycker att hovrätten ska ta 
upp ditt överklagande (läs mer om 
prövningstillstånd längre ner). 

3. Tala om vilka bevis du vill hänvisa till. 
Förklara vad du vill visa med varje bevis. 

Skicka med skriftliga bevis som inte redan 
finns i målet. 

Vill du ha nya förhör med någon som redan 
förhörts eller en ny syn (till exempel besök 
på en plats), ska du berätta det och förklara 
varför. 

Tala också om ifall du vill att målsäganden 
ska komma personligen vid en huvud-
förhandling. 

4. Lämna namn och personnummer eller 
organisationsnummer. 

Lämna aktuella och fullständiga uppgifter 
om var domstolen kan nå dig: postadresser, 
e-postadresser och telefonnummer. 

Om du har ett ombud, lämna också 
ombudets kontaktuppgifter. 

5. Skriv under överklagandet själv eller låt ditt 
ombud göra det. 

6. Skicka eller lämna in överklagandet till 
tingsrätten. Du hittar adressen i domen. 

Vad händer sedan? 

Tingsrätten kontrollerar att överklagandet 
kommit in i rätt tid. Har det kommit in för 
sent avvisar domstolen överklagandet. Det 
innebär att domen gäller. 

Om överklagandet kommit in i tid, skickar 
tingsrätten överklagandet och alla handlingar i 
målet vidare till hovrätten. 

Har du tidigare fått brev genom förenklad 
delgivning, kan även hovrätten skicka brev på 
detta sätt. 
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Prövningstillstånd i hovrätten 

När överklagandet kommer in till hovrätten tar 
domstolen först ställning till om målet ska tas 
upp till prövning. 

Om du inte får prövningstillstånd gäller den 
överklagade domen. Därför är det viktigt att i 
överklagandet ta med allt du vill föra fram. 

När krävs det prövningstillstånd? 

Brottmålsdelen 

I brottmålsdelen behövs prövningstillstånd i 
två olika fall: 

 Den åtalade har dömts enbart till böter. 

 Den åtalade har frikänts från ett brott som 
inte har mer än 6 månaders fängelse i 
straffskalan. 

Skadeståndsdelen 

Det krävs prövningstillstånd för att hovrätten 
ska pröva en begäran om skadestånd. 
Undantag kan gälla när en dom överklagas i 
brottmålsdelen, och det är kopplat en begäran 
om skadestånd till brottet. Då krävs inte 
prövningstillstånd för skadeståndsdelen om 

 det inte krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen 

eller om 

 hovrätten meddelar prövningstillstånd i 
brottmålsdelen. 

Beslut i övriga frågor 

I de mål där det krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen (se ovan), krävs det också 
prövningstillstånd för sådana beslut som bara 
får överklagas i samband med att domen 
överklagas. Beslut som kan överklagas särskilt 
kräver inte prövningstillstånd. 

När får man prövningstillstånd? 

Hovrätten ger prövningstillstånd i fyra olika 
fall. 

 Domstolen bedömer att det finns anledning 
att tvivla på att tingsrätten dömt rätt. 

 Domstolen anser att det inte går att bedöma 
om tingsrätten har dömt rätt utan att ta upp 
målet. 

 Domstolen behöver ta upp målet för att ge 
andra domstolar vägledning i 
rättstillämpningen. 

 Domstolen bedömer att det finns synnerliga 
skäl att ta upp målet av någon annan 
anledning. 

Vill du veta mer? 

Ta kontakt med tingsrätten om du har frågor. 
Adress och telefonnummer finns på första 
sidan i domen. 

Mer information finns på www.domstol.se. 

http://www.domstol.se/

